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Kia Ceed.
Akční model EDICE 30.

Kombinovaná spotřeba a emise CO2 (WLTP). Kia Ceed: 4,5−6,8 l/100 km 118−154 g/km. Ceed SW: 1,3−6,4 l/100 km 29−145 g/km. Reprezentativní příklad financování Ceed Comfort 1,0 T-GDI 74 kW 
s financováním Kia Select; pořizovací cena 414 980 Kč vč. DPH, výše úvěru 331 984 Kč, akontace 20 % (82 996 Kč); pevná výpůjční úroková sazba 3,99 % p. a., RPSN 9,87 % p. a.; měsíční (1.−47.) splátka 
úvěru 4 710 Kč, měsíční (48.) splátka úvěru 149 393 Kč, měsíční splátka pojištění HAV 816 Kč, POV 244 Kč; poplatek za poskytnutí úvěru 2 905 Kč; délka úvěru 48 měsíců. Celková částka k uhrazení 
(jistina, úrok, hav. pojištění, pov. ručení, poplatek): 424 548 Kč, pojištění sjednáno u pojišťoven UNIQA nebo Kooperativa. Vyobrazení vozů je pouze ilustrativní a může obsahovat doplňkovou výbavu. 
Pro bližší informace navštivte www.kia.com. Nabídka platí do 30. 9. 2023.

Úrok již

3,99 % p. a.

AGROTEC a.s.

Brněnská 74, 693 01 Hustopeče
Tel.: 519 402 480 | www.agrotecauto.cz

Kontaktujte naše 
prodejce:

Petra Leskourová

M +420 724 111 662
E  leskourova@agrotec.cz

Jakub Škotnár

M +420 702 001 091
E  skotnar@agrotec.cz

aktuální  poptávka 
NEMOVITOSTÍ

Jan Vystoupil

makler@janvystoupil.cz
www.janvystoupil.cz

+420 774 999 016

PRO SVÉ KLIENTY 
AKTUÁLNĚ HLEDÁM:
Rodinný dům určený ihned k nastěhování či k menší 
rekonstrukci
Stavební pozemek nebo pozemek s domem k demolici
Rekreační nemovitost (vinný sklep, chatu, chalupu)
Zahradu či ornou půdu pro rekreační a pěstitelské účely

POZEMKY DOMY ZAHRADY SKLEPY

nší Vizualizace 
budoucího stavu

3D sken 
nemovitosti

Profi foto 
+

Videoprohlídka

odhad 
nemovitosti
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Vážení spoluobčané,
září bylo bohaté na přátelská setkávání – proběhl Ovčí bál, v ulici 
Mrštíkově jsme zažili Hustopeče jinak, v kinokavárně neMalý pátek, 
na náměstí sousedský blešák, na Křížovém kopci jsme přivítali 
podzim. Nebývale teplé září navíc umocnilo příjemnou, téměř 
rodinnou atmosféru těchto společenských událostí. Na začátku 
října se mohli zvídaví a zvědaví jedinci dozvědět o přípravách nových 
vysokorychlostních tratí na Moravě. Zavítali k nám pracovníci Správy 
železnic a dvě hodiny v mobilním stánku na náměstí vysvětlovali 
a odpovídali na dotazy občanů.

V září pokračoval stavební ruch pod společenským domem i u ZŠ 
Nádražní a začalo podzimní vysazování ostrůvků zeleně, tentokrát 
v ulici Tábory. Zároveň se připravuje brzké osázení ostrůvků na parkovišti u Polikliniky. Po Burčákových 
slavnostech začne velká investiční akce – celková rekonstrukce ulice Dvořákova. Vznikne nová 
komunikace, chodníky, zeleň, současně dojde k výměně vodovodního řadu (VaK Břeclav). Prosím rodiče, 
kteří tudy vodí své děti do a ze školy, aby respektovali jak zákaz vjezdu, tak to, že se jedná o staveniště, 
kde se bude moci projít, ale může dojít k úrazu. Proto prosím, dbejte toho a po dobu rekonstrukce 
využívejte jiné cesty. Rekonstrukce za téměř 5 milionů korun je plánovaná na 3 měsíce a zhotovitelem 
je fi rma Strabag. 

Společně se spolkem Pjekné Mjestečko ze slovenských Kútů připravujeme projekt s názvem 
Spojená komunita Hustopečí a Kútov. Týká se především aktivit v oblasti folkloru spojených s nutnými 
investicemi. Zda budeme s žádostí úspěšní, se dozvíme do konce ledna 2024. Z naší strany se jedná 
zejména o vytvoření zázemí pro aktivity v nově vznikajícím amfi teátru pod společenským domem, 
v Kútoch o vybudování nového komunitního centra pro setkávání.

Ve městě nám není lhostejné téma odpadového hospodářství. Odpady trápí všechny obce v republice, 
trápí Evropu a vlastně celou planetu. Naším cílem je zvýšit míru třídění a omezovat tak množství 
směsného komunálního odpadu, najít optimální řešení pro sběrný dvůr a sběrná místa ve městě, najít 
komodity, které by se daly postupně dále třídit (např. kuchyňský odpad, který končí v černých popelnicích 
na směsný odpad). Proto jsme vešli v jednání se společností JRK, která se touto problematikou zabývá a po 
prvotní analýze vznikne harmonogram aktivit, které by se mohly v průběhu let zavádět i v našem městě. 
Předpokládám, že v průběhu měsíce listopadu budeme mít k dispozici kompostéry, které můžeme 
v domácnostech začít používat a tím můžeme snížit množství biologického odpadu, který vyvážíme do 
kompostárny. Kompostéry budou zdarma na základě smlouvy vydávány na každé číslo popisné, pokus si 
občané požádají. O dalším postupu se dozvíte, jakmile budeme mít všechny potřebné informace.

Milí spoluobčané, 
přeji vám klidný, vlahý podzim a hlavně buďte zdraví.

Hana Potměšilová

Širší nabídku vinařských publikací najdete v zadní části časopisu Vinařský obzor, nebo na výše uvedených internetových stránkách.
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Z MĚSTA

 6. 9. V úterý 5. září se k jednání sešla Rada 
města Hustopečí. 

Toalety, fasádu i střechu společenského 
domu by mohla zafi nancovat dotace.
Radní schválili podání žádosti o dotaci 
z programu Interreg SK-CZ na spolufi nanco-
vání akce Spojená komunita Hustopečí a Kútov, 
což je forma přeshraniční spolupráce se spol-
kem Pjekné mjestečko. „Naše hustopečská 
chasa má v Kútech dlouholeté vazby a je proto 
přirozené, že se zdejší obrátili na Hustopeč-
ské s nabídkou spolupráce při žádosti o dota-
ci. Z té by se v Kútech zafi nancovala výstavba 
části areálu podobného našemu amfi teátru 
za společenským domem a my bychom zase 
získali fi nance na dílčí opravy společenské-
ho domu, které zahrnují nové toalety, fasá-
du, střechu, ale také lavičky, stany i kamery 
v novém amfi teátru, to vše v hodnotě 11 mili-
onů korun. V rozpočtu sice s těmito výdaji 
počítáme, ale byli bychom rádi, kdybychom je 
díky dotaci ušetřili,“ popsala projekt starostka 
Hana Potměšilová s tím, že žádost musí být 
podaná do konce září a výsledek bude známý 
v lednu příštího roku.

Občané budou moci žádat o nové kompostéry.
Radní vybrali dodavatele štěpkovače pro Měst-
ské služby a 800 kompostérů do domácností, 
které z velké části pokryje dotace z Minister-
stva životního prostředí. „Kompostéry bychom 
měli mít k dispozici na podzim a občané 
budou včas informováni o tom, jak a kdy o ně 

zažádat. Po dobu 5 let je mohou mít v bezplat-
ném nájmu, poté přejdou do jejich vlastnictví. 
Náklady na pořízení kompostérů i štěpkovače 
jsou asi 4,5 milionu korun bez DPH,“ vysvětlil 
místostarosta Bořivoj Švásta. Třetí součástí 
celého projektu Předcházení vzniku odpadů ve 
městě Hustopeče bude nákup plastových skle-
niček na víno a jejich přenosné myčky, kterou 
bude využívat organizační složka Marketing 
a kultura při městských akcích.

Děti využívající školní autobus dostanou 
vyšší příspěvek na permanentku. 
Již druhým rokem funguje školní autobus jako 
běžná linka IDS Jihomoravského kraje, což 
s sebou přineslo i vyšší cenu jízdného. Radní se 
proto již pro letošní školní rok rozhodli zvýšit 
příspěvek na roční jednopásmovou jízdenku 
z 500 na 1 000 korun. „Příspěvek jsme zvýši-
li proto, aby se rodičům vůbec vyplatilo tuto 
roční permanentku kupovat, protože zcela 

nelogicky vycházelo levněji, když si děti každý 
den kupovaly jednorázové jízdenky po šesti 
korunách. Nárok na zvýšený příspěvek má 
každé dítě do věku 18 let s trvalým bydliš-
těm v Hustopečích, které se prokáže čestným 
prohlášením o navštěvování školy v Hustope-
čích pro tento (a pak každý následující) školní 
rok,“ vysvětlil místostarosta Josef Horák. Rodi-
čům žáků, kterým byl příspěvek pro školní rok 
2023/2024 proplacen ve výši 500 korun, bude 
na jejich žádost doplacen rozdíl.

Ulice Dvořákova se dočká nové komunikace 
i chodníků.
Od září do prosince budou v ulici Dvořákova 
probíhat čilé stavební práce. Kromě nového 
povrchu na komunikaci zde přibude i chodník, 
veřejné osvětlení a záhony. „Po setkání s míst-
ními obyvateli jsme se dohodli na jednostran-
ném chodníku s tím, že druhou stranu osadíme 
bezúdržbovými záhony. Stavbu provede fi rma 
Strabag za necelých 5 milionů korun,“ vysvětlil 
místostarosta Bořivoj Švásta.

Město prodává i kupuje automobil.
Poté, co město předalo Senior dopravu soukro-
mé taxislužbě, rozhodlo se prodat automobil, 
který seniorům k převozům sloužil. Součas-
ně s prodejem Volkswagenu Caddy bude 
protihodnotou zakoupen vůz Fiat Doblo, který 
bude sloužit Městským službám. 

Tábory se ještě více zazelenají 
Už na podzim se ulice Tábory dočká další fáze 
revitalizace. Po opravě komunikace a chodní-
ků, vybudování cyklostezky a výsadbě stromů 
přijde na řadu výsadba záhonů podél cyklo-
stezky. „V podstatě tím dokončíme již rozje-
tý projekt a tuto lokalitu budeme mít téměř 
hotovou. Záhony nám vysadí Zahradnictví 
Pilát z Klobouk u Brna za necelých 180 tisíc 
korun,“ dodal místostarosta Bořivoj Švásta.

-nov-

Radní jednali nejen o pořízení kompostéru
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Děti využívající školní autobus dostanou vyšší 
příspěvek na permanentku. 

Ulice Dvořákova se dočká nové komunikace 
i chodníků.

Toalety, fasádu i střechu společenského domu by mohla zafi nancovat dotace.

Mějte informace z první ruky
jsme s vámi na Facebooku i Instagramu
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  12. 9. Zastupitelé se sešli na své schůzi ve 
čtvrtek 7. září. 

Zastupitelé napodruhé odhlasovali změnu 
územního plánu číslo 4 a nově také změnu 
číslo 54
Další připravovaná změna (číslo 6) zareaguje 
na vyhlášku platnou od 1. 1. 2023. „Ta uvádí, že 
obce, které neprovedou jednotnou standardu 
územního plánu, nebudou moct uskutečňovat 
žádné další změny v územním plánu,“ vysvětli-
la starostka Hana Potměšilová.

Hustopeče mají nový Program rozvoje města
„Děkuji všem občanům, kteří vyjádřili svoje 
názory v dotazníku a pomohli tak naše 
město nasměrovat. Dokument zaktualizo-
val předchozí strategický plán a je důležitým 
podkladem pro získávání dotací a realiza-
ci rozvojových záměrů. Platit bude do roku 
2027,“ avizovala Potměšilová. 

Vedení města rozhodlo o navýšení poplatků 
za odpady, z pobytu a za užívání veřejného 
prostranství

Změny začnou platit od nového roku. „Za 
odpady zaplatí lidé ročně o 200 korun navíc, 
tzn. 900 korun. Podle předběžné kalkulace 
celá vybraná částka padne na svoz a likvidaci 
komunálního odpadu, dalších téměř 300 tisíc 
korun zaplatí městská kasa,“ vysvětlila Potmě-
šilová. Připlatí si také prodejci. Sazba za užívá-
ní veřejného prostranství vzrostla z 10 korun za 
metr čtvereční a den na 50 korun. Navýšen byl 
rovněž poplatek z pobytu z původních 16 korun 
za osobu a den na 25 korun.

Zastupitelé schválili obecně závaznou 
vyhlášku s účinností od 1. 1. 2024 o stanovení 
koefi cientu pro výpočet daně z nemovitých 
věcí
Došlo ke sjednocení základního koefi cien-
tu, který vychází z počtu obyvatel a násobí se 
jím základní sazba daně u všech stavebních 
pozemků, zdanitelných staveb a jednotek na 
celém území města, na hodnotu 1,6. U staveb 
a jednotek sloužících podnikání v průmyslu, 
stavebnictví, dopravě, energetice nebo ostatní 
zemědělské výrobě je základní koefi cient 1,5. 
Nově zastupitelé schválili místní koefi cient, 

jehož hodnota je 2,0. Výnos z daně z nemovi-
tostí zůstává v rozpočtu města a slouží napří-
klad k obnově a budování nových chodníků, 
komunikací či správě veřejného osvětlení. 

Dotace města podpoří zejména sport
V druhém dotačním kole si přes 300 tisíc korun 
připsala tělovýchovná jednota, peníze na 
podporu činnosti získali rovněž plavci, házen-
káři či rybáři. Mezi „nesportovní“ příjemce se 
zařadily evangelická farnost, které fi nance 
pomůžou se zateplením stropu nad farou, 
nebo domov pro seniory. Ten dar využije na 
zvelebení okolí a aktivizaci klientů.

Zastupitelé rozhodli o čerpání dlouhodobé-
ho úvěru ve výši 55 milionů korun
Určený je na dvě významné investiční akce. 
Jedná se o zasíťování stavebních pozemků 
v ulici Generála Peřiny a realizaci úsporných 
opatření metodou EPC v budově ZŠ Komen-
ského. Splatnost úvěru je 20 let a úroková 
sazba ve výši 4 % je zafi xovaná na 2 roky.

-hrad-

Zastupitelé jednali: Dotace pro spolky i vyšší daň z nemovitostí

  21. 9. Radní se sešli posedmadvacáté 
v úterý 19. září. 

Nové komunální vozidlo získají městské 
služby
„Nahradí původní, které již dosluhuje, a využi-
tí při údržbě města najde v létě i v zimě. Umož-
ní dokonce péči o biokoridory v extravilánu. 
Pořizovací cena bez DPH je téměř 2,9 milionů 
korun a zaplatí ji rozpočet města,“ informoval 
místostarosta Bořivoj Švásta.

Nákup nového elektrického auta potvrdili 
radní také ZŠ Nádražní
„Bude sloužit především pro dovoz obědů. 
Jeho cena je 447 tisíc bez DPH, na dalších 
20 tisíc vyjde plachta. Městskému rozpočtu 
by s fi nancemi mohla pomoct dotace ve výši 
okolo 200 tisíc korun,“ informovala starostka 
Hana Potměšilová. 
ZŠ Nádražní bude mít novou výdejnu obědů 
s 80 místy k sezení, zprovoznit ji plánují začát-
kem roku 2024. Žáci, zejména ti z prvního 
stupně, tak již nebudou muset docházet na 
obědy do ZŠ Komenského. 

Tobogán a skluzavka na letním koupališti se 
dočkají opravy
„Tyto dvě atrakce jsou vyjmuté z celkového 
rozpočtu plánované rekonstrukce letního 
koupaliště. Povedlo se nám najít odbornou 
fi rmu, která umí vyrobit koryto identické 
s tím, které je nyní na tobogánu. Cenově vyjde 
na cca 50 tisíc korun za 1 metr, další náklady 

budou spojené s úpravou dojezdového bazénu 
a okolními zemními pracemi. 
Skluzavka bude opravená tak, aby byla funkční 
a bezpečná, vysvětlila Potměšilová. 

Radní vybrali zhotovitele na opravu fotbalo-
vých kabin a vybudování sociálního zařízení 
pro venkovní amfi teátr
„U kabin dojde k výměně oken, opravě stro-
pů a dalším úpravám. Vysoutěžená cena činí 
téměř 1,6 milionů korun bez DPH,“ upřesnil 
Švásta. 

Nové sociálky bude mít venkovní amfi teátr
Dělníci ze stavební fi rmy, která zakázku vysou-
těžila za téměř 1,5 milionů korun, by měli 
nastoupit letos na podzim. Se zaplacením 
může pomoct dotace. „Náklady na vybudo-
vání jsme zařadili do přeshraničního projektu 
se spolkem Pjekne miestečko z.s. ze slovenské 
obce Kúty. Ten má podpořit vzájemnou spolu-
práci a setkávání v oblasti kultury. Rozhodnutí 
o dotaci získáme v lednu,“ avizoval místosta-
rosta Josef Horák. 

Čtyři byty v penzionu pro seniory získají letos 
novou kuchyňskou linku
„Je to již několikátá etapa celkové obnovy, 
kdy postupně dojde na všechny byty,“ doplnil 
místostarosta Josef Horák. 

Radní zadali zpracování žádosti o dotaci na 
rekonstrukci penzionu z programu Nová 
zelená úsporám
„V lednu loňského roku jsme objednali vyho-
tovení projektové dokumentace. Ta upřesnila 
cenu, cca 20,5 milionů korun i rozsah prací. 
Stavebníci vymění okna, opraví balkóny a tera-
sy a zateplí budovu penzionu, která svému 
účelu slouží už přes 20 let,“ vyjmenoval úpra-
vy Horák. V případě získání peněz z programu 
Nová zelená úsporám, kterou administruje 
Státní fond životního prostředí ČR, by dotace 
mohla pokrýt až 25 % celkových nákladů. Se 
začátkem realizace se počítá v roce 2024. 

-hrad-

Nové sociálky pro amfi teátr či oprava kabin. Jednali radní
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Opravený Fiškin vyhlíží u rybníků vodu

 14. 9. Po tříleté přestávce se čeští zeměděl-
ci zapojí do nového Integrovaného šetření 
v zemědělství. Na rozdíl od roku 2020 budou 
ale šetřeny pouze vybrané zpravodajské 
jednotky splňující prahové hodnoty zjišťová-
ní, které obdržely Oznámení o zpravodajské 
povinnosti.

„Cílem šetření je zjistit aktuální údaje 
o našem zemědělství, abychom mohli přes-
ně popsat a sledovat trendy, kterými se tento 
důležitý sektor ubírá. Získaná data pak slouží 
mimo jiné jako jeden z podkladů pro tvor-
bu Společné zemědělské politiky Evropské 
unie,“ říká Marek Rojíček, předseda Českého 
statistického úřadu. Informace ze šetření jsou 
také podstatné pro aktualizaci Zemědělského 
registru, který je základnou pro každoroční 
statistická zjišťování v zemědělství.

Na zajištění těchto šetření se podí-
lejí jak zaměstnanci statistiky, tak 
i externí tazatelé, kteří se při návštěvě 
prokáží „Průkazem tazatele“ (platný pouze 
s občanským průkazem), který jim vydá ČSÚ. 
Ochrana individuálních údajů je zajištěna 
v souladu se zákonem č.89/1995 Sb., o stát-
ní statistické službě. Všechny osoby zúčast-
něné na zjišťování a zpracování údajů jsou 
vázány mlčenlivostí o všech šetřených skuteč-
nostech ve smyslu § 17 uvedeného zákona.

Letošní šetření v zemědělství navazuje 
na Integrované šetření z roku 2020 a také 
na sérii strukturálních šetření v zemědělství 
prováděných v Česku od roku 1995 do roku 
2016. „Z výsledků šetření z roku 2020 napří-

klad vyplynulo, že od roku 2000 poklesl počet 
zemědělských subjektů o 26 % a těch, které 
se zabývají živočišnou výrobou, dokon-
ce o 42 %. Ubyla také čtvrtina pracujících 
v zemědělství, snížily se počty chovaných 
zvířat i výměra zemědělské půdy. Téměř tři 
čtvrtiny půdy bylo obhospodařováno v pachtu 
a na 15 % se využívaly postupy ekologického 
zemědělství,“ popisuje význam šetření Renata 
Vodičková, vedoucí oddělení statistiky země-
dělství a lesnictví ČSÚ.

V šetření se pravidelně zjišťují údaje 
o počtu a struktuře pracovníků v zemědělství, 
o jiných výdělečných činnostech zeměděl-
ských subjektů, o výměře a využití obhospoda-
řované zemědělské půdy a způsobu její držby 
a o stavech hospodářských zvířat. Jeho součás-
tí jsou i informace o ekologickém hospoda-
ření. V nadcházejícím šetření jsou zjišťovány 
také údaje týkající se strojů a zařízení používa-
ných v zemědělství, včetně využívání precizní-
ho zemědělství a provozu zařízení pro výrobu 
energie z obnovitelných zdrojů. Šetřit se bude 

také rozsah používání půdoochranných tech-
nologií a struktura produkčních sadů jabloní 
a meruněk.

Podrobnější informace o celém šetření jsou 
uvedeny na webových stránkách ČSÚ. Právnic-
kým osobám a podnikajícím fyzickým osobám 
bude výkaz zaslán do datové schránky, fyzic-
ké osoby bez datové schránky jej obdrží 
poštou, nebo budou během září až listopadu 
2023 kontaktovány tazateli. Všichni respon-
denti mají možnost vyplnit výkaz v elektro-
nické formě. Během strukturálního šetření 
jsou velmi přísně dodržována pravidla ochra-
ny důvěrnosti údajů. Výsledky Integrovaného 
šetření v zemědělství 2023 budou zveřejněny 
v září 2024.

Kontakt
Jan Cieslar, tiskový mluvčí ČSÚT
274 052 017 | M 604 149 190E
jan.cieslar@czso.cz | Twitter @statistickyurad

 10. 9. Hustopečským rybníkům sice chybí 
voda, přesto se mohou pyšnit vlastním vodní-
kem. Dřevěná socha Fiškina hlídá hladinu od 
roku 2009 a zatímco z rybníků se voda ztra-
tila, jemu samotnému začala ničit základy, 
proto se rybáři rozhodli jej opravit.  

Jak prozradil iniciátor oprav Miroslav 
Dohnálek, tajemník místní organizace rybářů, 
zásah už byl nutný. „Dřevo začalo vlhnout od 
pískovce, na kterém socha stála. Objevila se 
tam houba i mravenci, proto jsme se rozhod-
li sochu opravit, než bude pozdě. A protože 
máme velmi dobré zkušenosti s řezbářem 
Martinem Bořutou, oslovili jsme právě jeho, 
protože pan Zelinka je momentálně zdravotně 
indisponován.“ 

Aby se zachovala původní socha řezbáře 
Zelinky, byl vytvořen pouze nový podstavec. 
Zatímco samotný Fiškin je z lipového dřeva, 
k výrobě podstavce posloužil buk. „Přiznám 
se, že nerad zasahuji do práce někoho jiné-
ho, protože je to náročnější. Ale protože se 
s panem Zelinkou známe a obdivuji jeho práci, 
tak jsem na to kývl. Práce zabrala asi jeden 
den, druhý den jsme si nechali na pořád-

né ukotvení, abychom předešli poškození. 
A pokud se bude pravidelně sytit olejem, tak 
určitě vydrží,“ prozradil řezbář.

I sám podstavec se tak stal uměleckým 
dílem se symbolickými detaily. Kromě kapra je 

v něm na popud pana Dohnálka vyřezán hrne-
ček, který skrývá pramen hustopečských rybní-
ků. „Mě prostě mrzí, že tu ta voda není, tak 
jsem si vzal do hlavy, že Fiškin bude v tomto 
hrnečku hlídat pramen k rybníkům. A otevře 
ho až tehdy, až se začneme lépe chovat k příro-
dě,“ vysvětlil posmutnělý rybář.

Stejně jako Fiškin jsou po opravě i hráze 
hustopečských rybníků. Nezbývá proto doufat, 
že se zde co nejdřív objeví voda. „Hráze se 
opravily, ale voda tu stále není. Neustále 
přicházíme za Povodím Moravy s nápady, 
jak sem přivést vodu, ale zatím nic z toho prý 
není proveditelné. Posledním naším nápadem 
bylo přivádět sem vodu z čističky, ale to prý 
také nejde. Nedávno jsme objevili ještě jeden 
pramen, který stéká za hráz mimo rybník, tak 
se pokusíme ještě tento pramínek nasměro-
vat do nádrže, ale jinak už asi dochází nápa-
dy i síly. Asi budeme muset opravdu čekat, až 
se zveden hladina spodních vod,“ posteskl si 
Dohnálek. 

-nov-

Začalo Integrované šetření v zemědělství 2023
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  4. 9. Dva měsíce prázdnin jsou nenávrat-
ně za námi a kromě škol se na nový školní 
rok připravila i městská knihovna. Nízkou 
návštěvnost během letních měsíců využily 
knihovnice k úklidu i plánování aktivit.

I prostory prokoukly. Výmalby se dostalo 
nejen vestibulu, ale také učebnám a celému 
prvnímu patru, kde se nachází mateřské cen-
trum s kuchyňkou a hernou. „Nejen, že jsme 
vymalovaly, ale také jsme nakoupily spoustu 
nových hraček, lépe jsme to tu zorganizova-
ly, aby se tu dětem i maminkám líbilo. Takže 

klasicky v otevírací době knihovny sem mohou 
maminky s dětmi do 4 let přijít a pokud mají 
zaplacený roční příspěvek, tak se nahlásí 
dole v knihovně a mohou si tu s dětmi vyhrát,“ 
vysvětlila knihovnice Jana Unverdorbenová.

Od října budou každou středu pokračovat 
oblíbené výtvarné dílny a všem začínajícím 
výtvarníkům, sběratelům či domácím kutilům 
jsou k výstavám k dispozici i čerstvě vymalova-
né prostory vestibulu. 

A kalendář akcí je zaplněný i na následu-
jící měsíce. „Aktivit máme spoustu, obnovili 

jsme knižní fond, plánujeme besedy pro školy, 
přednášky, autorská čtení, takže na nový rok 
jsme připravené a těšíme se na návštěvníky,“ 
pozvala knihovnice Jitka Horáková.

-nov-

Topná sezóna pomalu začíná. V paměti je 
před námi ještě ta minulá, která byla trochu 
jiná, poznamenaná ekonomickou a politickou 
situací v Evropě. 

Dusnou atmosféru v Evropě doprováze-
la dusná situace v našich ulicích. Plyn byl 
nejistý a drahý, rostly ceny elektrické ener-
gie, a tak jsme hromadně obnovili, vykoupili 
a instalovali krbová kamna nebo vložky všech 
typů a výkonů. Takové topení nutně zname-
ná vznik emisí různých znečišťujících látek 
a jejich rozptyl do našeho nejbližšího okolí, 
do naší dýchací zóny. I když se rozptýlí kouř, 
naředěné škodliviny zůstávají a škodí naše-
mu zdraví. A škodí tím více, čím „hůře“ topí-
me. Například při vytápění uhlím jsou emise 
prachu, oxidu siřičitého a oxidu uhelnatého 
v porovnání se zemním plynem až stonásobně 
větší. Někteří místo suchého dřeva do kamen 
přikládají lamino, natřené nebo chemicky 
ošetřené dřevo nebo odpadky. Večerní zátop 
je pak hotovým chemickým koktejlem. Spalo-
váním plastových odpadů vznikají a unikají do 
volného ovzduší mj. sloučeniny chlóru, karci-
nogenní polyaromatické uhlovodíky, těžké 
kovy a dioxiny.

Jednou z cest, jak vylepšit ovzduší v našem 
městě a ušetřit, je snížení energetické nároč-
nosti vytápěného objektu (zateplení) nebo 
pořízení šetrnějšího zdroje vytápění. Ještě 
do 1. září 2024 půjde provozovat ty nejstar-
ší kotle I. a II. emisní třídy s napojením na 
ústřední vytápění. Do té doby je třeba najít 
a instalovat náhradu. K podpoře fi nancování 
výměny těchto kotlů pro nízkopříjmové domác-
nosti se hodí tzv. kotlíkové dotace. Sledujte 
www.jmk.cz/granty a dotace.

Širokou paletu opatření k vylepšení ener-
getické náročnosti budov lze najít v programu 
Nová zelená úsporám (NZÚ). Prostřednictvím 
programů v NZÚ Standard, Light nebo Oprav 
dům po babičce je možné fi nancovat snižová-

ní energetické náročnosti rodinných i bytových 
domů, využití obnovitelných zdrojů energie, 
výměnu neekologických zdrojů energie pro 
vytápění apod. Programy NZÚ Light a Oprav 
dům po babičce jsou zajímavé tím, že dotace 
je vyplácena předem, realizace opatření se 
dokládá až následně.

Ke zlepšení ovzduší můžete přispět 
i vy. Pokud provozujete starý kotel, který slou-
ží jako zdroj tepla pro teplovodní soustavu 
ústředního vytápění, je na čase začít jednat 
o jeho výměně. Pokud máte krb nebo kamna 
na dřevo, topte jen schválenými palivy. Nepři-
kládejte dřevo znečištěné, lakované nebo 
mokré. Zanáší komín sazemi a venku obtěžuje 
zápachem a zplodinami. Navíc se vystavujete 
riziku kontroly a sankce.

Také oblíbené jarní a podzimní pálení ros-
tlinného materiálu na dvorcích a zahrádkách 
je významným zdrojem emisí. Emisní význam-
nost vzrůstá, pokud je spalováno mokré listí 
nebo mokrý bioodpad bez přístupu vzduchu. 
V takových situacích navíc dochází k obtěžová-
ní kouřem celého širokého okolí. 

Děkujeme za pozornost a za ohleduplnost.
Městský úřad Hustopeče, OŽP

Proč bychom se nedusili?
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Knihovna je připravena na nový školní rok

Říjen

• Přednáška manželů Hořínkových: 
Irsko, Wales, Londýn

• Výstava fotografi í Skotska 
fotografa Martina Valného

• 18. října – Autorské čtení Martiny 
Suntychové a Oldřicha Damborského

• Nový semestr Univerzity třetího věku 
na téma Habsburkové bez trůnu

Listopad

• 2. listopadu – Přednáška záhadologa 
Arnošta Vašíčka

• Cestopisná přednáška Blanky Markové 
o cestě do Thajska

Ve dnech 2.–25. 10. 2023 
budou Vodovody a kanalizace Břeclav, a.s. středisko Hustopeče

provádět odečty vodoměrů. Stav vodoměru je možno nahlásit na tel.: 733 530 028.
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Pavučina přidává nové kroužky

Workshop radil, jak dětem přiblížit přírodu

 14. 9. Pátého září bylo spuštěno přihlašo-
vání do kroužků Centra volného času Pavuči-
na. Zájem rodičů byl opět obrovský, a to letos 
Pavučina přidala hned několik nových.

Celkem je na Pavučině pro letošní rok 
v nabídce 72 kroužků. „Máme pár sportov-
ních, ale většinou se jedná o kroužky kreativní 
či estetické. Poprvé letos zkoušíme kroužek 
Legohrátky, Velkého a Malého záchranáře, 
Hokusy pokusy, ale třeba i Jazýček, což je krou-

žek pro děti s problémy řeči pod vedením 
Michaely Strakové. Zvědaví jsme i na Jogínky, 
který už je zaplněný. Po letech jsme obnovi-
li i kroužek Zábavného kreslení v knihovně, 
který bych doporučil starším dětem i s rodiči,“ 
prozradil ředitel Pavučiny Petr Fridrich.

Pro letošní rok počítají kroužky na Pavučině 
celkem s 800 přihlášenými dětmi. „Počítáme, 
že kromě Pavučiny využijeme i další prosto-
ry jako M-klub, školní tělocvičny, knihovnu. 

Máme hodně externích lektorů, takže i proto 
je ta nabídka je pestřejší, za což jsme rádi,“ 
prohlásil Fridrich.

Nejen kroužky však ve školním roce žije 
Pavučina. Už nyní se těší na plánované akce 
pro veřejnost. Fridrich vyzývá k návštěvě 
webových stránek Pavučiny, na kterých jsou 
informace nejen o nich, ale i o stavu a naplně-
nosti kroužků.

-nov-

 17. 9. Výtvarná dílna Centra volného času 
Pavučina se proměnila ve školící místnost. 
V pátek 15. září se zde konal workshop pro 
pedagogy a vedoucí rozličných spolků Společ-
ně s dětmi proti suchu pod vedením lektorek 
ze Základní školy Prameny v Rousínově.

Škola je známá svým enviromentálním 
zaměřením a je proto přirozené, že právě zde 
se zrodila metodika, jak děti s přírodou sbli-
žovat. „Není to jenom o tom, že děti naučíte, 
jak vypadá žížala nebo kachna. Je to o tom, 
že s těmi dětmi do přírody jdete a necháte je 
poznávat, v jakém stavu příroda aktuálně je, 
a současně si pokládat otázky, zda je to takto 

v pořádku, potažmo co udělat pro to, aby to 
bylo lepší,“ uvedla projekt spoluautorka Irena 
Bílová. Její kolegyně Miloslava Hazuchová 
jedním dechem dodává, že podstatou meto-
diky je smyslové vnímání, díky kterému si děti 
vypěstují k přírodě pevné pouto.

Účastníci dopoledního kurzu si odnesli 
cenné rady, jak s dětmi o přírodě hovořit a jaké 
využít aktivity. Workshop zaštítil spolek Živá 
voda, který od začátku roku mapuje přírodu 
v okolí Hustopečí. Jeho cílem je vytvoření 
ucelené koncepce s dílčími projekty, které co 
nejlépe připraví přírodu na měnící se klima. 

-nov-

Jak děti sblížit s přírodou? Zjistili jsme na workshopu. 
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ZA ŠKOLNÍMI VRATY
Žáci se připravují na výuku, ředitelé na rekonstrukce
  4. 9. Školní rok 2023/2024 byl v Hustope-
čích úspěšně zahájen v pondělí 4. září. Dvory 
obou hustopečských základních škol se 
úderem osmé hodiny ranní zaplnily pedago-
gy, školáky i jejich rodiči. A lehká nervozita 
byla znát na tváři každého z nich.
Zatímco děti a rodiče mají plnou hlavu budou-
cích rozvrhů, kroužků, družiny, učiva a škol-
ních pomůcek, vedení a zřizovatel obou škol se 
připravují hned na tři důležité investice, které 
školy v letošním roce čekají. První z nich již 
začala – ve dvorním traktu ZŠ Nádražní roste 
zbrusu nová výdejna obědů v hodnotě 11 mili-
onů korun. Moderní výdejna s 80 místy k seze-
ní a možností obědvat i venku na terase bude 
hotová do konce listopadu a první strávníci by 
se do ní měli dostat nejpozději do konce první-
ho pololetí. „V průběhu ledna, nejpozději 
začátkem února chceme začít s provozem, a to 
tím způsobem, že jako první se v nové výdejně 
budou moci stravovat žáci prvních až pátých 
tříd, abychom zjistili, jak provoz zvládneme. 
Pokud to půjde dobře, budou se postupně 
přidávat i další ročníky. Prioritou jsou pro nás 

obědy pro první stupeň,“ vysvětlila ředitelka 
Ivana Matějíčková s tím, že s provozem výdej-
ny je spojena spousta administrativy i logis-
tiky, na kterou si zaměstnanci i žáci budou 
muset zvykat.
Na ZŠ Komenského se tou dobou budou 
připravovat na rekonstrukci školní jídelny 
a kuchyně, která by měla začít v květnu. „Jedná 
se o kompletní opravy elektroinstalace, plyno-
vé instalace, rozvody gastra i omítky,“ shrnul 
plánované práce místostarosta Josef Horák.
Rekonstrukce v hodnotě okolo 8 milionů 

korun je dočasným řešením na následují-
cích maximálně 8 let. Do té doby chce vedení 
města zajistit fi nance na několikamilionový 
projekt, který upravuje celkový koncept školy. 
Navrhuje například demolicí a novou výstav-
bou některých budov, třeba budovy holubníku 
či odloučeného pracoviště školky U Rybiček. 
Konkrétní podoba však zatím není fi nálně 
dořešená. Zato projekt na modernizaci vytá-
pění školy má mnohem konkrétnější rysy. 

„Ještě v letošním školním roce chceme vyřešit 
i energie na škole, které jsou v současnosti 
prakticky neregulovatelné, což při současných 
cenách není udržitelné,“ zhodnotil Horák.
Projekt za asi 20 milionů korun bude zahr-
novat kompletní výměnu technologie 
kotelny, instalaci fotovoltaických systé-
mů, částečnou výměnu osvětlení ve třídách, 
chodbách a v nafukovací hale. Obě školy se tak 
v letošním školním roce musí připravit na čilý 
stavební ruch, který by ale nijak neměl narušit 
výuku.

-nov-

Školákům přejeme hodně štěstí!
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Mějte informace z první ruky
jsme s vámi na Facebooku i Instagramu
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Jablíčkování v Pastelce 
Výrobou jablíčkového skřítka započala 
tradiční podzimní akce pro rodiče s dětmi na 
Pastelce. Po jeho vyrobení čekala na děti slad-
ká odměna od paní ředitelky a následovalo 
plnění jablíčkových úkolů na zahradě školky. 

Do sportovních disciplín jsme zapojili i rodi-
če a podle jejich zápolení věříme, že si to i oni 
moc užili. Barvení dřevěných jablíček, sklá-
dání puzzlí ve tvaru jablíček, slalom s plnými 
kolečky jablíček, skákání v pytlích a kutálení 

spojené s hodem do koše. A protože jsme se 
pořádně vysportovali a dostali hlad, zašli jsme 
si do altánku. Paní kuchařky nám napekly 
buchty a nachystaly jednohubky se školkový-
mi pomazánkami, aby i rodiče mohli ochutnat, 
co dětem ve školce připravují. A to, že si vyžá-
dali recepty na rybičkovou, špenátovou i drož-
ďovou pomazánku asi o něčem svědčí…a kdo 
měl úplně největší hlad a chuť, mohl si opéct 
špekáček na ohýnku. Všichni jsme si Jablíčko-
vání moc užili a příští podzim se můžeme těšit 
např. na dýňování, bramborohraní, nebo kdo 
ví… 

Kolektiv MŠ Pastelka

MŠ PASTELKA

MŠ U RYBIČEK

Září ve školce U Rybiček
Léto se s námi pomalu loučí, počasí už občas 
připomíná podzim a letní prázdniny skončily. 
Všechny děti se těšily na své kamarády a paní 
učitelky, se kterými zažijí během celého roku 
nejedno dobrodružství. Slunečné počasí nám 
přeje a všichni si užíváme školkové zahrady 
a dlouhých procházek po okolí. Předškoláci 
ze Žabiček navštívili Starovice. Třída Želviček 

zamířila k hustopečskému rybníku, kde děti 
pozdravily vodníka. Spolu se třídou Žabiček 
se prošly do mandloňových sadů, kde ti odváž-
nější vystoupali až na vrchol rozhledny. 
Během září proběhnou ve všech třídách 
společná odpoledne s rodiči. Tato odpoledne 
budou plná zábavy, poznávání se navzájem 
a určitě i nějakých podzimních dobrot. 

Na konci září se sklízí ovoce a zelenina, se 
kterými se děti seznamují všemi smysly – 
ochutnávají je, vaří zeleninové polévky, připra-
vují ovocné saláty a pečou jablečné štrůdly.
Ze školky se ozývá dětský smích a jinak tomu 
nebude ani v říjnu, kdy se děti mohou těšit na 
spoustu dalších zajímavých aktivit.

Kolektiv MŠ U Rybiček

Vyrazili jsme do mandloňových sadů.Jsme rádi, že jsme se po prázdninách znovu sešli.
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Pomůžeš zvířátkům najít jejich mláďátka?
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Hravý rozjezd nového školního roku

Září září

ZŠ NÁDRAŽNÍ

ZŠ KOMENSKÉHO

Nedočkaví a natěšení. Tak na první pohled 
vypadali prvňáčci při zahájení nového škol-
ního roku. Po příchodu do třídy lehká nervo-
zita opadla, vzájemně se seznámili s paní 
učitelkou a asistentkou a poznávat se budou 
i v dalších dnech. 

První týden v září byl seznamovacím 
i pro žáky šestých ročníků. Poznávali novou 
třídu, nové spolužáky, nové učitele. Pomohl 
jim v tom také adaptační den, který si pro ně 
připravila naše speciální pedagožka a školní 
psycholožka. Každá třída vyrazila na jeden den 
mimo školu do Centra volného času Pavučina 
a užila si den plný aktivit, her a vzájemného 

poznávání.
První dny ve škole vzpomínáme na prázd-

niny, líčíme zážitky z cest, výletů. Ukazujeme 
si cestovatelské deníky. V anglickém jazyce 
mohli čtvrťáci zhlédnout prezentaci o Londý-
ně, který byl cílovou destinací výletu jednoho 
z nich.

Druháčci si užívají krásného počasí cestou 
na místní plavecký bazén. Začal jim plavecký 
výcvik. Zatím to vypadá, že ve vodě jsou jako 
doma. 

Třeťáci se učí poznávat dopravní znač-
ky, vyběhli ze třídy ven. V okolí školy zjišťují, 
jaký druh značek mohou najít, značí si jejich 

četnost. Aby toho nebylo málo, vytvářejí 
i plánek okolí školy. 

Babí léto ukazuje svoji krásu, do našich 
domů, bytů, ale i do škol se ovšem nenápadně 
stahuje hmyz. Toho využili žáci osmého roční-
ku. Mikroskopovali a zkoumali vnější stavbu 
hmyzu a pavouků. 

První stupeň se opět zapojil do sportovního 
projektu Sazka – olympijský víceboj. Společně 
se vydali na stadion a nejtěžší disciplínu, vytr-
valostní běh, si splnili hned z počátku. Nejtěž-
ší je za nimi, teď si budou disciplíny jen a jen 
užívat. 

Kolektiv ZŠ Komenského

Začátek školního roku nám počasí dovoli-
lo tradičně zahájit pohromadě na školním 
dvoře. Ostřílení školáci se vítali se spolužá-
ky plni zvědavosti, co na ně další školní rok 
čeká a co si pro ně učitelé připraví. Natěšení 
prvňáčci se svými aktovkami postávali trošku 
nervózně poblíž rodičů. Všichni žáci se pak 
se svými stávajícími i novými třídními učiteli 
odebrali do tříd. Zvláště pro prvňáčky čekalo 
seznámení s paní učitelkou a třídou. Rychle 
se ale zaběhli a teď už jsou plnohodnotnými 
školáky. 

Velká změna čekala taky na žáky šestého 
ročníku v podobě přechodu na druhý stupeň, 

nové paní učitelky třídní, ale také nových 
spolužáků z okolních obcí. Proto je hned na 
závěr prvního týdne čekal adaptační den na 
Křížovém kopci. Hlavním cílem celé akce bylo, 
aby se žáci lépe poznali a noví žáci se zařadili 
do již vytvořeného kolektivu. Všichni společně 
hráli různé hry, díky nimž poznávali, čím jsou 
jejich spolužáci výjimeční, co je baví, jaké mají 
domácí mazlíčky nebo jaký je jejich oblíbený 
sport. 

Pěkné dopoledne strávili také třeťáci 
v CVČ Pavučina. Kreativní ruční práce pomoh-
la k poznání tradičního materiálu, ale i spolu-
žáků z jiného úhlu pohledu než při pobytu ve 

škole. A rovněž další třídy si užily zážitkové 
nebo hravé výuky. Teplé září nám navíc umož-
nilo některé hodiny uskutečnit venku. Co tepr-
ve až budeme mít novou venkovní učebnu! 

Nevzdělávají se ovšem jen žáci, nýbrž 
i učitelský sbor na sobě neustále pracuje. 
Proto jsme si do naší sborovny pozvali Rober-
ta Čapka, autora metody Líného učitele, knih 
Moderní didaktika či Uč jako umělec, s jeho 
inspirativním seminářem. Motivovaní se 
nemůžeme dočkat, až některé z jeho metod 
vyzkoušíme. Určitě se máme všichni na co těšit. 

Kolektiv ZŠ Nádražní

Druháčkům začal plavecký výcvik.

Adaptační den šesťáků.

Třeťáci poznávají dopravní značky. 

Naši malí velcí školáci z prvních tříd.

Na adaptačním dnu jsme poznali nové spolužáky.

Úplně první školní den. 
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V pátek 15. 9. na naši školu přijeli dva talen-
tovaní herci z Divadélka pro školy Hradec 
Králové a během hodiny a půl nám předvedli 
Divadelní cestopis aneb Evropou od renesan-
ce po realismus. 

Humorně, s nadsázkou a trpělivostí před-
stavili žákům ukázky známých divadelních her, 
přitom vždy dbali na to, aby byly zachovány 
typické dramatické prvky pro vybrané obdo-
bí. Vše začalo u Hamleta a končilo závěrečnou 
scénou Maryši. Mezi jednotlivými ukázkami 
nás aktéři seznamovali i s literárním a histo-
rickým kontextem. Během některých aktivit 

se zapojili i samotní žáci. Cílem bylo nejen 
získat nové vědomosti, starší oprášit, ale také 
se pobavit a snad i zažehnout jiskru zájmu 
o divadelní tvorbu. 

Adaptační kurzy 
Na nové žáky prvních ročníků – máme jich 

letos 125 ve studijních i učebních oborech – 
čekají na začátků září tradičně adaptační dny. 
Studijní obory si první školní dny zpříjemňova-
ly v Břeclavi v Lanovém centru Hájenka a poté 
přespávali ve škole, učni trávili první společné 
dny v Hustopečích. 

Žáci 1. ročníku učebních oborů instala-
tér, zedník a strojní mechanik se zúčastnili 
adaptačního kurzu na Pavučině a na Křížovém 
kopci. Všechny aktivity podporovaly pozitivní 
třídní klima, rozvíjely komunikaci, a hlav-
ně byly zdrojem zábavy a poučení. O pestrý 
program se postarala zkušená lektorka Marti-
na Horáková. Cílem jednodenní akce bylo 
nastartovat zdravé vztahy ve třídě a posílit 
kolektiv. Věříme, že se všichni dobře bavili 
a vynaložené úsilí bude mít kladný dopad na 
třídní klima.

Kolektiv školy

STŘEDNÍ ŠKOLA POLYTECHNICKÁ HUSTOPEČE, P.O.

Výdejna obědů u nás otevřena

Divadélko pro školy. Adaptační kurz - stavíme věž. Adaptační kurz.
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ZŠ A PRŠ HUSTOPEČE

Od začátku září máme u nás ve škole novou 
výdejnu obědů. Vznikla rekonstrukcí bývalé 

cvičné kuchyně, které jsme měli dříve dvě. 
Obědy si vozíme ze školní jídelny ZŠ Komen-

ského, kde kolektiv kuchařek vaří chutné 
a oblíbené obědy. U našich dětí to vzbudilo 
velký zájem a nadšení, strávníků je již nyní 44. 
Velkou radost udělal především řízek, špage-
ty a guláš. Co nám ještě děti pověděly? Leoš-
kovi se tu líbí a navíc už nemusí spěchat do 
jídelny na Komenskou ulici. Terezce se líbí, že 
obědvá se spolužáky a úplně všecko je úžasné. 
Marušce se líbí vybavení, Dan tu dokonce rád 
vysedává hodně dlouho. Tomáš si pochvaluje 
hlavně velké porce, Elu potěšil řízek a také se 
jí líbí výdejna. Sofi e všechno chválí, ale hlavně 
sympatickou paní Veroniku Skúpou, co obědy 
vydává. Kevin soudí, že obědy jsou tak dobré, 
že je takové nemají ani v Americe. Štěpánovi 
to změnilo život, nemusí spěchat na autobus 
a domů na oběd, ale v klidu se nají ve škole 
a pak odejde na další autobusový spoj. Zřejmé 
je, že by se hodila výdejna i větší, protože je 
o obědy velký zájem.

R. Donné

Radujeme se z nové výdejny obědu. Fo
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Divadélko a jejich průlet literární historií 
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Sledujte reportáže on-line
vysíláme na YouTube 

Mějte informace z první ruky
jsme s vámi na Facebooku 
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HUSTOPEČE SE BAVÍ

Prázdniny skončily a naše gymnázium opět 
přivítalo své studenty. Do nejnižšího ročníku 

– do primy – nastoupilo však 32 nových tváří. 
V takovém kolektivu je potřeba se co nejdříve 
dobře poznat, a tak celá prima vyrazila se svou 
třídní učitelkou a zastupující třídní učitelkou 
od 6. září na tři dny do Petříkova v Jeseníkách.

Program adaptačního pobytu byl nabi-
tý: studenti si zahráli bowling, pokoušeli se 
o salto na bungee trampolíně, zajezdili si na 
bobové dráze nebo si zastříleli z luku. Navštívi-
li také jeskyni Na pomezí, v níž se toho mnoho 
dozvěděli nejen o zdejších netopýrech.

Samozřejmostí celého pobytu byly aktivity, 
během nichž se studenti vzájemně poznávali. 

Bylo třeba si zapamatovat jména spolužáků či 
domluvit se na spolupráci během studia. Žáci 
si také sestavili pravidla třídy, vyrobili si naro-
zeninovník a zvolili si své zástupce do školního 
parlamentu.

Vedle toho všeho také nachodili hodně 
kilometrů. Ale právě procházka po lese 
a horský vzduch jim jistě pomůže začít školní 
rok na nové škole úspěšně!

Pavla Zoubková, třídní učitelka primy

Adaptační pobyt primy v Jeseníkách

GYMNÁZIUM T. G. MASARYKA

V minulém čísle došlo k tiskové chybě v textu věnovaném výuce matematiky. Správný celý titulek byl
Úspěchy studentů Gymnázia T. G.Masaryka v matematických soutěžích v uplynulém školním roce.

DEN
OTEVŘENÝCH DVEŘÍ

v úterý 7. 11. 2023 
10:00 − 18:00

ve čtvrtek 18. 1. 2024
10:00 − 18:00

GYMNÁZIUM T. G. MASARYKA HUSTOPEČE

                 vás zve na

Hravé léto na Křížovém vrchu i ve vinařských ulicích
Jak nejlépe poznat Hustopeče a poodhalit 
tajemné krásy Křížového vrchu? To si mohly 
zkusit děti v naší zbrusu nové hře na Křižáku! 

V hrací kartě na ně čekalo 12 zrýmovaných 
otázek s různorodým řešením. Vyplněnou 
nám ji pak přinesly na turistické informační 

Hra je dostupná i zde↓

centrum a za správné odpovědi získaly slad-
kou odměnu a další drobné suvenýry. 

Zároveň na ně čekaly další dvě hry – hledač-
ky! A tak zatímco si rodiče užívali pohodu 
s vínem ve vinařských ulicích Na Hradbách 
a Vinařská, z dětí se staly malí detektivové 
a celé léto i září se mohly zabavit plněním 
7 úkolů a 1 bonusovky v podobě kešky. 

A tak opravdu nikdo neseděl doma 
a s tužkou v ruce vyrazilo jak na Křížový 
vrch, tak i do obou vinařských uliček zhruba 
200 dětí. 

Děti si hry užily a kdo si 
ještě nezahrál, ať nesmut-
ní, ta z Křížovém vrchu 
je i nadále k dostání na 
TICku i na webu města.
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 4. 9. Konec prázdnin v Hustopečích opět 
patřil Ovčímu bálu za rybníkem, který již 
několik let pořádá spolek Všehoschopných. 
Dobrovolné, ale povinné vstupné je vždy urče-
no na dobročinný účel, letos hned na dva.

Výtěžek poputuje potřebným dětem na 
Hustopečsku a místním rybářům. „Protože 
kdo je víc všehoschopný, než rybář bez rybní-
ku? Proto chceme podpořit nejen rybářský 

kroužek, ale také zarybnění rybníků, tedy až 
se v nich objeví voda,“ prozradil Kamil Koneč-
ný.

V uvolněném duchu se nesl celý večer, 
který doprovázely hned čtyři kapely, čepovalo 
se pivo a k mání bylo i originální občerstvení. 

„Naše ovčí klobásy jsou vyhlášené,“ pochvalo-
val si Mirek Vodák.

Ovčí bál se každoročně těší velké návštěv-

nosti, proto se nabízí otázka, co dalšího 
Všehoschopní plánují. Zatímco Kamil Konečný 
je toho názoru, že Všehoschopní už jsou rádi, 
že zvládnou Ovčí bál, Mirek Vodák oponoval 
tím, že to nejlepší je teprve před nimi. „Do 
devadesátky daleko, takže jsme pořád mladí 
a do plínek daleko. Máme obrovské plány, 
jenom vždycky musíme zvážit, co společnost 
unese,“ smál se.

-nov-

 7. 9. Diváci, kteří ve čtvrtek 7. září přišli do 
hustopečské kinokavárny na pořad Listování 
Lukáše Hejlíka, byli možná lehce zaskočeni 
tím, že hlavními kulisami večera bylo kuchyň-
ské prkénko, pánev a vařič.

Herci v Hustopečích totiž ukázali, jak se 
hraje kuchařka. „V pořadech Listování ztvár-
ňujeme divadelní formou knihy. A často nám 
diváci psali, že by si přáli zařadit i nějakou 
kuchařku, protože těch je na trhu spousta. Tak 
jsme to zkusili,“ smál se herec Lukáš Hejlík.

Představení Vaříme z vody vzniklo na 
popud televizního pořadu a následně vydané 
knihy U nás v Evropě. „Pořad spočíval v tom, 
že z každého státu byla vybrána nějaká typic-
ká rodina, která měla uvařit typické jídlo své 
země. Vtipné bylo, že česká rodina uvařila čínu 
s balkánským sýrem. Podobně v naší hře můj 
kolega Alan Novotný hraje osm tatínků, kteří 
přinesou na náš stůl jednu ingredienci a my 
z nich nakonec uvaříme takový mišmaš guláš,“ 
vysvětlil pointu Hejlík.

Hlavním symbolem představení, který se 
objevuje i na propagačních materiálech, je 
vlajka Evropské unie, která u některých diváků 
mohla budit zdání, že se pořad zabývá i poli-
tickými tématy. „Je pravda, že v dnešní době 
logo Evropské unie mnohé odrazuje, stejně 

jako mnohé odpuzuje kombinace modré 
a žluté bravy, které mám na sobě, což mě mrzí. 
Ale představení je hlavně recese a sranda, 
která má pobavit diváky. I když je pravda, že 
konec lehce sklouzne k politice, protože se na 
závěr ukáže, že je vlastně fajn žít v srdci Evro-

py, v zemi, kde si stále můžeme dopřát setká-
ní v takovém krásném prostředí, které tady 
v Hustopečích máte, a smát se při takových 
ptákovinách. Máme se dobře,“ shrnul Hejlík.

-nov-

Ovčárnu obsadily ryby. Ovčí bál podpořil rybáře
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Hejlík s Novotným uvařili mišmaš guláš. 

Fo
to

: 3
× 

V.
 N

ov
ák

ov
á

Na Ovčím bále se bavili malí i velcí.

Hejlík s Novotným zahráli v Hustopečích kuchařku
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 12. 9. Dukelské náměstí se v sobotu 9. září 
proměnilo v jedno velké tržiště. Sousedský 
blešák nabídl 20 prodejních stánků s baza-
rovým zbožím a domácími výrobky, živou 
hudbu a program pro celé rodiny s dětmi.

Zatímco v loňském roce byla akce kvůli 
vytrvalým dešťům odložena, letos se trefi la 
do sluncem zalitého odpoledne a tak všichni 
návštěvníci nasávali poslední letní paprsky. 
Celé odpoledne zpestřila svou hudbou kapela 
Baobab z Brna, která vydržela hrát navzdo-
ry úmornému vedru. Kdo si nakoupil vše, co 
potřeboval, odešel si odpočinout do hravé 
zóny ve stínu stromů, kde na děti i rodiče čeka-
la stanoviště hustopečských skautů a nové 
dřevěné maxi společenské hry, které obohatí 
i další akce Marketingu a kultury.

Samy MaKové panenky se postavily za bar 
a nabízely nejen víno a limonádu, ale i oblíbe-
né minikoblížky. Každý si mohl opéct špekáček 
nebo si dát něco dobrého v přistaveném food-

trucku. A kdo se cítil býti celou akcí zmožen, 
mohl si zajít za pracovnicemi Českého červe-
ného kříže, které po celé odpoledne měřily 
zájemcům krevní tlak i cholesterol.

Náměstím prošly během odpoledne stovky 
lidí, kteří se přitom cítili jako na zahradní party 
u známých. 

-nov-

 19. 9. Mrštíkova ulice v Hustopečích se 
již podruhé stala dějištěm celorepublikové 
akce Zažít město jinak. O zapojení do soused-
ských slavností, jehož program si vytváří sami 
obyvatelé jednotlivých lokalit, se v Hustope-
čích postaral dobročinný spolek Narana.

Hlavní myšlenkou slavností je sousedské 
setkávání a sdílení. Přesto nebyla nouze ani 
o doprovodný program. „Zažít město jinak je 
celorepubliková akce a nám se už v loňském 
roce zalíbila ta myšlenka, že uzavřeme místo, 
které běžně slouží jenom dopravě, a nabíd-
neme lidem možnost se zastavit a vnímat 
místo jinak. Spousta věcí je daná organizátory, 
kteří třeba mají jednotné plakáty a podobně. 
Máme tu samozřejmě domácí jídlo, společný 

stůl, opékáme špekáčky, máme tu dílničky pro 
děti i různé domácí výrobky. Měli jsme mít 
i živou hudbu, protože koncerty jsou takovou 

klasickou a přirozenou součástí těchto akcí, 
ale náš muzikant onemocněl, tak tu máme 
hudbu alespoň reprodukovanou,“ seznámila 
nás s akcí Marija Wazi, jedna z organizátorek.

Slavnosti se každoročně konají vždy třetí 
víkend v září, což letos ovlivnilo návštěvnost. 
Tím se však organizátorky nedaly odradit 
a užily si krásné odpoledne s myšlenkou, že za 
rok si setkání určitě zopakují. „Je pravda, že se 
letos sešlo v tento den více akcí, takže se to na 
akci podepsalo. Ale lidé, kteří tu byli v loňském 
roce, přišli i letos. A dokonce se nás už nějakou 
dobu vyptávali, jestli akci zase uspořádáme. 
Takže za rok to asi určitě zkusíme zase,“ těší se 
Marija.

-nov-, -slam-

Sousedský blešák proměnil náměstí v tržiště
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Návštěvníci blešáku si mohli odpočinout ve stínu 
stromů.

Zakoupit šel rozmanitý sortiment zboží.

Uzavřeli Mrštíkovu ulici a uspořádali si slavnost

Opéct si špekáček v ulici Mrštíkova se poštěstí jen na 
akci Zažít město jinak.
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 18. 9. Zářijový neMalý pátek v kinokavár-
ně představil osobitou brněnskou kapelu 
Mosskin. Seskupení pěti hudebníků ze čtyř 
států s vlastními písněmi a působivými aran-
žemi.

Srdcem kapely je americký kytarista 
a zpěvák Chris Coleman. Část písní má na 
svědomí Christoffer Strandh ze Švédska, který 
s Colemanem vystoupil v Hustopečích i v usku-
pení Chris Beach. Posluchači neMalého pátku 

se tak dočkali dvojkoncertu. „S Mosskin hraje-
me takový alternativní jazz folk, trochu swing, 
a protože jsem z Ameriky, tak tam uslyšíte 
i trochu americké kořeny. S Chrisem je to funky 
švédský folk,“ představuje skupinu kapelník 
Coleman lámanou češtinou.

Původní kapela Mosskin vznikla již před 
10 lety, současná sestava spolu hraje něco 
málo přes rok. „V roce 2015 jsme vydali album 
Time Left Behind, ale dnes hrajeme v úplně 
jiné sestavě, protože jsem se přestěhoval 
z Prahy do Brna, potkal jsem nové muzikanty 
a pomalu jsme se sehrávali,“ vysvětluje historii.

V Hustopečích hráli poprvé, přijali pozvání 
produkčních Marketingu a kultury. A publi-
kum hltalo každý tón sympatických muzikan-
tů. „Na Moravě ale hrajeme rádi, nedávno 
jsme byli v Měníně, Valticích, Břeclavi. Je tu 
jiná atmosféra než na severu, cítím tu jakousi 
ozvěnu moře,“ smál se Coleman.

-nov-Publikum hltalo každý tón sympatických muzikantů.
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www.kinohustopece.cz

5. 10.
Úsvit
Drama / Krimi

Česko / Slovensko, 2023

12. 10.
Citlivý člověk 
Drama / Road movie / 

Komedie

Česko / Slovensko, 2023

14. 10.
Vymítač ďábla
Horor
USA, 2023

21. 10.
Esa z pralesa 2:
Světové dobrodružství
Animovaný / Dobrodružný
Francie, 2023

26. 10.
Bratři
Drama / Historický
Česko, 2023

PREMIÉRY

Předprodej vstupenek, informace:
Turistické informační centrum Hustopeče

Dukelské nám. 42/15 tel.: 530 351 418
on-line předprodej: www.kinohustopece.cz

kinohustopece.cz Město Hustopeče mestohustopece

22
neděle

října

kino HUSTOPEČE

19.30
Vstupné: 380 Kč

Netradiční romantická komedie

 o tom, že láska je jenom jedna

Předprodej vstupenek informace:

SYLVIE

FILMOVÝ
FESTIVAL
DISNEY 100
26. 10.  15.00 
Na vlásku

27. 10.  15.00 
Ledové království

28. 10.  15.00 
101 Dalmatinů 

29. 10.  15.00 
Lví král

Kapela Mosskin pohladila diváky po duši
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 21. 9. Věděli jste, že v České republice se 
vyskytuje přes 30 000 druhů hub? 4 000 z nich 
tvoří plodnice, z nich 2 000 je jedlých a 700 jich 
vykazuje léčivé vlastnosti. V současnosti bylo 
popsáno na 126 medicinálních účinků. Nejen 
o nich přijel do Hustopečí povyprávět mykote-
rapeut Ing. Přemysl Jirák. 

Podle něj mohou houby lidem posloužit 
podobně jako bylinky, dokonce mnohem 
intenzivněji. „Bonus spočívá v mnohem 

větším množství informací, které si houby 
z přírody berou. Houby fungují specifi ckým 
způsobem, a proto jsou pro nás některé látky 
přirozeně biologicky dostupnější,“ zahájil své 
povídání Jirák. 

Posluchači se dozvěděli nejen historická 
a odborná fakta o houbách, ale i praktické tipy, 
jak a kde houby hledat i jak s nimi zacházet. 
Časté otázky posluchačů přednášek popu-
larizátora celostní medicíny se točí kolem 

možností nahradit klasické léky a medika-
menty právě houbami. „Na rovinu odpovídám, 
že v Evropské unii to nejde, ale ve světě je to 
běžné. My v Evropě se tváříme, že léčit mohou 
jedině léky, ale existují desítky tisíc studií, 
které prokazují opak,“ usmíval se tajemně 
Jirák, který přes 20 let studoval účinky hub 
v zahraničí a vychází z tradiční japonské medi-
cíny.

-nov-

Mohou houby nahradit léky?

 25. 9. Netradičně na nádvoří domu U Synků 
zahájil slavnostní vernisáží výstavu svých 
obrázků fotograf a zakladatel Fotoklubu 
Hustopeče Zdeněk Bažant. Mnoho návštěv-
níků si nenechalo ujít příležitost a využilo 
vernisáž k dodatečnému blahopřání k 80. 
narozeninám, které pan Bažant oslavil začát-
kem roku.

Po zahajovacím přípitku si návštěvníci 
mohli prohlédnout přes 60 vystavených foto-
grafi í. „Nemám fotografi e nijak pojmenova-
né, ale roztřídil jsem je do několika kategorií 
podle místností. V první místnosti návštěvníci 
uvidí už historické fotografi e, ještě černobílé. 
Pak mám magickou část, stromy, lesy, vinohra-
dy a tak dále,“ představil výstavu autor.

Bažant je typický focením krajiny kolem 
Velkých Němčic, Hustopečí, Křepic a Kurdě-
jova. Přesto měli někteří návštěvníci problém 
poznat, která lokalita je na fotografi i zachyce-
na. „Jedna věc je fotografi i vyfotit a druhá část 
práce je potom na počítači, kdy si hraji s nega-
tivy, překrývám je různě přes sebe a podobně. 
Takže proto možná není ihned zřejmé, odkud 
fotografi e pochází. Ale mám tam zachycena 
i místa, která jsou ihned rozpoznatelná, není 
záměrem fotit tak, aby nebylo poznat, co 
fotím,“ smál se Bažant a netajil se tím, že se 
jedná pravděpodobně o jeho poslední samo-
statnou výstavu. V práci pro Fotoklub Husto-
peče, kterého je zakladatelem i vedoucím, 
však má v plánu pokračovat i nadále. „Už mám 

svůj věk, to víte, ale s Fotoklubem pracujeme 
dál a 3. prosince budeme mít tady v Husto-
pečích tradiční výstavu, tak se těším,“ pozval 
návštěvníky.

-nov-

Výstavou oslavil Zdeněk Bažant významné životní jubileum

 25. 9. Poslední zářijovou neděli ožil Křížo-
vý vrch rejem lesních bytostí a radostným 
křikem dětí. Centrum volného času Pavučina 
opět po roce pozvalo všechny malé i velké, 
aby se rozloučili s létem a přizvali do našeho 
města podzim.

Aby mohla být přivolána podzimní králov-

na, musely děti splnit úkoly lesních bytostí 
a získat tak kouzelný amulet. „Každý rok se 
snažíme o to, aby byla stanoviště zaměřená 
na chování v přírodě, aby si z toho děti odnesly 
i praktické rady a přírody si vážily,“ prozradila 
organizátorka Ingrid Florusová.

Kdo měl hotovo, mohl si opéct jablíčko 

nebo špekáček a v pravý čas přivolat za pomoci 
letní královny vládkyni podzimu. Po kouzelné 
říkance mezi děti opravdu zavítala podzimní 
královna v doprovodu lesních bytostí. A dětem 
slíbila, že stejně, jako bylo teplé a vlídné léto, 
bude vlídný a teplý i podzim.

-nov-

Vláda léta skončila. Děti přivolaly podzim
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Jak jsi se dostal k hraní šachů a co tě na této 
hře nejvíce zaujalo?

Všechno to začalo u počítače, protože jsem 
se doma nudil. Objevil jsem hru, při které se 
šachy hrají a hodně mě to zaujalo. Při hraní 
této hry jsem se naučil pravidla i tahy, takže to 
byl takový prvopočátek mé šachové cesty. A co 
mě na ni ze začátku nejvíce zaujalo? Líbil se mi 
vzhled šachových fi gurek (usmívá se). Od počí-
tačového hraní pak následovala logická cesta 
do šachového klubu v Hustopečích. Jelikož 
jsem se šachům věnoval víc a víc a učil se nové 
dovednosti, tak jsem si říkal, že by bylo fajn se 
scházet i s dalšími šachisty.

Jaký je tvůj nejoblíbenější tah nebo 
kombinace, kterou jsi kdy v partii zahrál?

Nejlepší je mat pěšcem, z něj mám největší 
radost. Mat je tah, který dává šach králi, který 
nemůže nikam ustoupit – tedy má výhra. Trou-
fám si říct, že takový tah se mi podaří alespoň 
jednou měsíčně. Záleží jaký je měsíc, třeba 
před prázdninami nebo o svátcích hrajeme 
hodně turnajů.

Kde všude jsi šachový turnaj hrál? 
Nejdál jsem byl asi v Českých Budějovi-

cích, Frýdku-Místku a hrál jsem také turnaj 

U šálku kávy s šachistou

Jakubem Škňouřilem
Hráli jste někdy šachy? A víte, že v Hustopečích funguje šachový klub? Pro 

říjnový rozhovor jsme se rozhodli vám poodkrýt fungování místního klubu 

a rádi bychom vás jeho prostřednictvím seznámili s talentovaným šachistou 

Kubou Škňouřilem.
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Jakub Škňouřil
■ Je mu 14 let

■ Navštěvuje 9. třídu 
ZŠ Komenského v Hustopečích.

■ Šachy hraje posledních pět let. 
■ Má starší sestru.

■ Je členem šachového klubu 
Hustopeče.

u sousedů na Slovensku. Chybí mi ještě Ústí 
nad Labem a budu mít pokrytou prakticky 
celou republiku odshora dolů a od východu na 
západ (smích).

Máš nějaké oblíbené knihy nebo zdroje, 
které ti pomáhají zlepšovat se?

Knížek mám poměrně dost. Kdyby se 
někdo ze čtenářů chtěl naučit šachy, tak bych 
mu doporučil mou oblíbenou knihu 
Malá učebnice šachových zahájení. 

Jak často trénuješ a hraješ šachy? 
Máš nějaký tréninkový režim?

Snažím se hrát každý den. Šachy 
mě opravdu baví, takže každá hra 
je pro mě dalším tréninkem. Co se 
týče hodin, tak se jim umím věnovat 
až osm hodin denně, občas je to na 
úkor spánku.

Co bys poradil mladým hráčům, kteří chtějí 
zlepšit své dovednosti v šachu?

Určitě je důležitá pravidelnost a trénink. 
Na začátek je potřeba si osvojit pravidla a zjis-
tit jaké tahy mohou jednotlivé fi gurky dělat. 

Trénujte správné zahájení, střední hru 

i koncovky. Upozorňuji, že k hraní šachů je 
zapotřebí velké množství času. Když se poba-
víme o mém nejkratším šachovém utkání, tak 
si troufám říct, že to byla minuta čistého času. 

Jaká byla tvá nejlepší šachová vzpomínka 
nebo úspěch, který sis dosud připsal?

Myslím, že to bylo tehdy, kdy jsem poprvé 
vyhrál okresního šampiona. To bylo před třemi 

lety v Hlohovci, tedy v mých 11 letech. 

Jaký je tvůj sen nebo cíl v souvislosti 
s šachy? Kde bys chtěl být jako 
šachista za několik let?

Chtěl bych být lepší než moji trenéři, 
tedy pan Kuchynka a pan Markovič. To 
jsou velice dobří soupeři – velmi rád 
s nimi hraji. 

Popiš mi na závěr, jak to funguje 
u vás v šachovém klubu. 

Není potřeba mít žádné znalosti pravidel, 
u nás v klubu případné hráče naučí všemu, 
co potřebují znát. Scházíme se jednou týdně 
a určitě by bylo fajn se scházet častěji. Jak 
jsem říkal, tak mými oblíbenými soupeři jsou 
mí dva trenéři, ale rád hraji také s Jakubem 
Oujeským a Matoušem Nerudem. 
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Pane inženýre, mohl byste nám přiblížit 
historii Šachového klubu v Hustopečích?

O prehistorii šachu v Hustopečích mi toho 
není mnoho známo, takže za první výraznou 
postavu moderní historie můžeme považovat 
profesora Josefa Tománka, bývalého ředitele 
hustopečského Gymnázia, pod jehož vedením 
vyrostla na počátku 80. let minulé-
ho století početně i herně nejsilnější 
generace hráčů. Dnešní šedesátníci 
z Tománkovy „líhně“ (bratři Markovi-
čové, Mlénský, Urban, Šedý, Kuchyn-
ka) stále tvoří nebo ještě v nedávné 
době tvořili páteř současného druho-
ligového družstva. Dalším milníkem 
byl konec 90. let minulého století, kdy 
byl založen jako občanské sdružení 
samostatný Šachový klub Hustopeče. 
Do této doby se datují nejlepší výsledky první-
ho družstva, které v sezóně 1999–2000 obsadi-
lo v 1. moravskoslezské lize 3. místo, přičemž 

po celou sezónu atakovalo první příčku a mělo 
i šanci na postup do Extraligy.

Jaké jsou vaše největší historické úspěchy?
Již zmíněný kolektivní úspěch z přelomu 

tisíciletí mezi tyto historické úspěchy patří. 
Mnohé úspěchy však dosáhli naši jednotlivci. 

Prvním nositelem titulu Mistra FIDE 
v Hustopečích se stal v 90. letech 
minulého století Ivan Markovič, který 
v té době patřil k nejužší krajské špičce 
a byl postrachem i těch nejsilnějších 
hráčů především v partiích hraných 
rychlým tempem. V novém století se 
k němu přidal o generaci mladší Lukáš 
Kuchynka, který dosáhl pro náš klub 
nejlepších individuálních výsledků. 
Z dlouhé řady jeho trofejí vyjmeme 

ty nejzajímavější: 6 medailí z Mistrovství ČR 
mládeže (z toho i jedna zlatá), 5 startů na 
Mistrovství světa a Evropy, stříbrná medaile 

na Mistrovství ČR juniorů do 20 let a následný 
start na MS v Indii. Jako 18letý junior už starto-
val v dresu Litovle v české Extralize a dokázal 
zde porazit i několik nositelů titulu velmistra...

Jak často se s členy setkáváte a jak takové 
setkání vypadá?

Vzhledem k tomu, jaká je dnes hektická 
doba, setkáváme se především o nedělích, 
kdy většina našich hráčů pravidelně startuje 
za některé z našich družstev. Toto tvrzení však 
neplatí pro mládež, která se pravidelně jeden-
krát týdně schází v šachovém kroužku na CVČ 
Pavučina.

Přivítáte mezi sebou nové členy? Pokud ano, 
tak jaké jsou podmínky přijetí do klubu?

Každoročně zaregistrujeme kolem 
10 nových hráčů z řad mládeže. Dospělí se 
registrují jen velmi zřídka. Výjimkou byl právě 
tento rok, kdy jsme přijali hned 3 nové dospělé 
hráče. Žádná omezení neexistují, podmínka 
je pouze „vášnivé“ zaujetí pro královskou hru 
a poskytnutí osobních dat pro registraci.

Jak jako hráče vnímáte Kubu Škňouřila? Je 
to velký talent?

Kuba je velký talent, je velmi aktivní a pro 
šachovou hru mimořádně zaujatý. A má úspě-
chy. Nedávno jsme zmínili jeho fantastické 
2. místo z 250 hráčů na „C“ turnaji na Czech 
Openu v Pardubicích. Bohužel se mu nedaří 
postup do fi nále některého z Mistrovství ČR 
v kategoriích mládeže. Pokud by se to podařilo, 
byl by jeho posun vzhůru ještě rychlejší... Ale 
přesto můžeme být s jeho výsledky a přístu-
pem ke hře spokojeni.

-otah-

Ing. Luboš Kuchynka
předseda Šachového klubu Hustopeče, z.s.
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Exkluzivní vína světa
na jednom místě

od 10.00 Hotel Amande
Předprodej vstupenek, informace: 

Turistické informační centrum Hustopeče, Dukelské nám. 15, 

tel.: 530 351 418, on-line předprodej: www.kinohustopece.cz

Vstupenky v předprodeji: 1.900 Kč, na místě: 2.100 Kč

sponzoři:
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HUSTOPEČSKÉ DOBROTY

ŘÍJNOVÝ VÝLET
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Ve Světě bludišť na vás čeká více jak 10 bludi-
šť a atrakcí! Zabavte se například v habro-
vém bludišti, odhalte tajemství kukuřičného 
bludiště nebo se zastavte v kouzelném levan-
dulovém labyrintu. Pro ty, kteří si chtějí odpo-
činout a pobavit se, je zde připravena hrací 
zóna i občerstvení. 

A abyste mohli obdivovat úplně celý areál, 
vystoupejte na vyhlídku z hlíny, která poskytu-
je panoramatický pohled na park. 

Od 22.9. až do konce října se zde může-
te dokonce těšit na Svět dýní a pyramid. 
Ten bude přístupný od středy do neděle 
10:00–18:00.

Čtvrt kilometru odtud je také rozhled-
na U křížku. Ta dostala název podle viniční 
trati ve které stojí, je vysoká 11 metrů a nabízí 
nádherný pohled zejména do Rakouska.

Pojďme se ztratit do bludišť a na čerstvém 
vzduchu procvičit při hře mozkové závity 
i orientační smysl.

SVĚT BLUDIŠŤ DRNHOLEC

POSTUP
Zeleninu si očistíme, oškrábeme a nakrájíme 
na podobně velké kousky. Do hrnce nalejeme 
vývar nebo vodu se zeleninovým bujónem 
(nedávejte moc, aby kari nebylo zbytečně 
řídké). Zeleninu pak vkládáme podle tvrdosti, 
tzn. začínáme bramborami a mrkví, chvíli 
povaříme a poté přidáváme postupně další 
zeleninu. Zasypeme kari kořením a úplně 
nakonec zalejeme celou plechovkou kokoso-
vého mléka. Dosolíme dle chuti. 

Pokud se vám kari zdá stále řídké, zahustěte 
škrobem. 
Kuřecí prsa nakrájíme na kostky, ochutíme 
a okořeníme dle libosti, osmahneme na pánvi 
s trochou oleje a přidáme pak do hotového 
kari. Samozřejmě se dá kari udělat i na vege-
tariánský způsob – bez masa.
Hotový pokrm podávejte jen tak nebo třeba 
s rýží. 

Dobrou chuť!
K. Knápková

Suroviny:
 • 2 kuřecí prsa
 • zelenina dle chuti či sezónnosti, např.:
  brambory
  batáta
  hokaido
  brokolice/květák
  mrkev
  fazolové lusky
  cizrna (uvařená)
  cuketa
 • zeleninový vývar/2 kostky
    zeleninového bujónu
 • kari koření 
 • 1 plechovka kokosového mléka
 • bramborový škrob (podle potřeby)

Zeleninové kari
s kuřecím masem
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MARTINSKÉslavnosti
11. 11. 2
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Ochutnávka mladých vín
 ve stáncích na náměstí

Přijede svatý Martin
 se svojí družinou /11:11/

Svato-
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SPOLKY

SVAZ TĚLESNĚ POSTIŽENÝCH

Krásný, téměř letní den nás zavedl do Zlína. 
Zlín i celý zlínský region je neodmyslitelně 
spojen s historií a rozmachem fi rmy Baťa zalo-
žené teprve na sklonku 19. století, a to roku 
1894. Úspěšný rozvoj společnosti Baťa, dosa-
hující svého maxima ve 20. a 30. minulého 
století, byl násilně přerván nejprve šestiletým 
válečným martýriem, ale především znárod-
něním závodu v roce 1945. Ve Zlíně je umís-
těno jedno z největších muzeí obuvi v Evropě. 
A je velice zajímavé. Najdete zde z různých 
materiálů ušité boty, od největších, až po 
nejmenší nebo například ukázku čínských 
botiček pro děti i mladé ženy, kde se jim doslo-
va noha „mrzačila“, jen aby měly malou nožku 
a cupitající krok.

21. mrakodrap – bývalá administrativní 

budova již nestačila. Budova byla postavena 
v letech 1936 –1939 podle projektu Vladimíra 
Karfíka. Nejznámějším prvkem je nepochyb-
ně pojízdná kancelář ředitele umístněná ve 

výtahu o rozměrech 5 × 5 m. Denní produkce 
obuvi se pohybovala okolo 250 000 párů obuvi. 
Stavba nové administrativní budovy měla 
být výkladní skříní fi rmy, tomu odpovídalo 
i vnitřní vybavení. Automatické regulování 
klimatizace, potrubní pošta, vlastní telefonní 
ústředna, rozhlas, rychlovýtahy, tekoucí teplá 
a studená voda. Nekonečný výtah páter noster 

– dosud funkční, zrovna tak i kancelář ve výtahu. 
Vlastní učiliště i středoškolské školy. Levnější 
byty, obchody. Jen jsme žasli, co všechno bylo 
možné. A litovali, že není teď nějaký podob-
ný podnikatel. Po ukončení prohlídky, kterou 
komentovali šikovní průvodci, jsme měli 
objednaný oběd. Následovala návštěva kavár-
ny s výbornými zákusky a kávou.

Bohumila Defeldová, předsedkyně svazu

Princip Baťa: Dnes fantazie, zítra skutečnost

Zlín se nám moc líbil.
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Starší žáci vybojovali titul Mistrů Moravy 
a postup na MČR

Výbornou sezónu měli letos starší žáci 
a žákyně. Pod vedením hustopečských trené-
rů Petra Pláteníka a Zbyňka Hádera se oběma 
okresním výběrům podařilo probojovat se na 
Mistrovství Moravy a Slezska. Starší žáci navíc 
úspěšnou sezónu korunovali titulem mistrů 
Moravy a postupem na Mistrovství České 
republiky.

Už krajský přebor naznačoval, že zejména 
chlapci budou aspirovat na přední příčky na 
celé Moravě. Krajský přebor vyhráli suverén-
ním způsobem a přispěli k tomu výrazným 
bodovým ziskem i hustopečští Vít Krůza, Jan 
Tančinec, Niklas Kolegár a Matouš Jandek. 

Také starší žákyně stály na stupních vítězů, 
když vybojovaly bronzové medaile. A výrazně 
k tomu přispěly právě hustopečské závodnice, 
protože toto družstvo bylo tvořeno z poloviny 
našimi děvčaty. K nejlépe bodujícím patřily 
hustopečské žákyně Barbora Knapková, Adéla 
Cagášková, Barbora Mrkvicová, Eliška Hanzlí-
ková, Nikola Bažantová, Barbora Gambasová 
a Kateřina Eliášová.

Obě družstva se tedy objevila v semifi nále 
Mistrovství Moravy a opět se jim dařilo. Chlapci 
semifi nále vyhráli a děvčata postup vybojovala 
díky pátému, poslednímu postupovému místu. 
V dějišti moravského fi nále ve Frýdku-Místku 
se očekával velmi tvrdý boj o každý bod. A bylo 
tomu opravdu tak. Chlapci se hned od začát-

ku usadili na první příčce, ale museli odolávat 
úpornému tlaku družstev Olomouce a Opavy. 
Nakonec se rozhodovalo až v posledních disci-
plínách – štafetách. Nervozita byla vidět i na 
závodnících, kteří se v přemíře snahy dopou-
štěli špatných předávek a následných diskva-
lifi kacích. Naši závodníci zachovali ze všech 
oddílů nejvíc chladnou hlavu a nakonec zvítě-
zili. Zlaté medaile pro ně znamenají i postup 
na Mistrovství republiky, které se koná na konci 
září v Praze. Děvčata neměla takové ambice 
jako chlapci, a tak využila závod k překonávání 
svých osobních rekordů, což se jim vcelku daři-
lo. Nakonec z toho bylo 10. místo.

Obě družstva mladšího žactva postoupila do 
fi nále Moravy

Také obě družstva mladšího žactva mají 
na podzim vrchol své sezóny. Jak chlapci, tak 
děvčata se úspěšně předvedli v rámci okres-
ních výběrů, kdy zejména ten dívčí je tvořen 
z více jak poloviny hustopečskými děvča-
ty. Mezi nejlépe bodované patřily Karolína 
Stehlíková, Zora Potůčková, Barbora Klobáso-
vá, Vendula Seďová, Tereza Bažantová, Anna 
Šlancarová, Sofi e Kyjovská, Daniela Holíková 
a Denisa Ulmanová. Chlapci se museli ve všech 
závodech vypořádávat s malým počtem startu-
jících. Většinou to bylo z celého okresu jen šest 
atletů. Nikdy mezi nimi nechyběli hustopečští 
Lukáš Kubíček a Samuel Kos, kteří patřili mezi 
nejlépe bodující opory družstva.

Na krajském přeboru v Hodoníně se pocho-
pitelně vedlo lépe děvčatům, která nezkla-

Z atletických stadionů

Výškař Jan Tančinec a sprinter Vít Krůza úspěšně reprezentovali Hustopeče na atletickém Mistrovství České 
republiky. Oba se svými výkony dostali do elitní desítky.
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 19. 9. Hustopeče již potřetí hostily závo-
dy pasení ovcí tradičním stylem. O víkendu 
16. a 17. září se tak místní mohli stát svědky 
nezvyklé podívané. Několik psích plemen si 
muselo poradit s mladými ovečkami, které je 
pořádně potrápily.

„Letos tu máme ovečky, které jsou mladé, 
divoké, rychlé, a spousta psů s nimi má problé-
my. Závodí australští ovčáci, kelpie i briardi 
a všichni se opravdu musí snažit,“ prozradil 
rozhodčí závodu Miroslav Vostřez.

Závody v pasení ovcí v tradičním stylu jsou 
sportem, při kterém soutěžící musí prokázat, 
že mají kvality na to být ovčáckým psem. Musí 
zvládat ovládání stáda, vyvádění a zavádění do 
košáru, a především kontrolovat pohyb stáda. 
Rozhodčí schválený Mezinárodní kynologickou 
federací dohlížel na všechny tři výkonnostní 
třídy. „Kategorie jsou rozdělené podle toho, 
jaká je náročnost a úkoly, které jsou v té nejtěžší 

kategorii, by ti začátečníci ani nezvládli,“ objas-
ňuje rozhodčí Miroslav Vostřez. Třídní rozdíly 
spočívají v požadavcích na dovednosti psa, 
délce trasy nebo v delším časovém úseku stano-
veném pro střežení ovcí v prostoru pro zapasení.

Každý rozhodčí má své oblíbené překážky, 
které do závodu může zařadit. Za jednotlivé 
překážky pak rozdává kladné či záporné body. 
Velmi zjednodušeně by se dalo říct, že vítězem 
se může stát ten, který dokáže projít všechny 
překážky bez větších obtíží, neztratí ovečky ani 
je příliš neužene a dopustí se nejméně chyb.   

Organizace závodů patřila manželům Gabri-
elovým, jejichž ovečky můžete najít rozseté na 
pastvinách po celé jižní Moravě. Na závodech 
se sešlo 34 účastníků z celé České republiky i ze 
zahraničí, kteří sbírali cenné body pro kvalifi ka-
ci na Mistrovství České republiky. 

-nov-, -slam-

Závody v pasení ovcí přilákaly spoustu zvědavých diváků
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mala téměř v žádné disciplíně. Body na jejich 
konto přibývaly po každé disciplíně a konec jich 
posbíraly tolik, že to stačilo na stříbrné medai-
le. Chlapci skončili na čtvrtém místě, a tak obě 
družstva postoupila do semifi nále Mistrovství 
Moravy ve Zlíně. Ani tady se oba naše výbě-
ry neztratily. Děvčata skončila celkově třetí 
a chlapci zaznamenali skvělý výsledek, když 
na 4. místě měli stejný počet bodů jako třetí 
Hodonín, ale menší počet vítězství. Nemusíme 
dodávat, že obě družstva postoupila do fi nále 
Mistrovství Moravy.

Čtyři naši atleti bojovali na MČR žactva
Vrchol sezóny Mistrovství republiky žactva 

se letos konal na stadionu v Břeclavi, tedy 
skoro na naší domácí půdě. Každá účast na 
tomto šampionátu je velice prestižní záleži-
tost a nominační kritéria jsou velmi přísná a na 
mistrovství se dostanou jen ti nejlepší z nejlep-
ších. Z hustopečských atletů se to tentokrát 
podařilo hned čtveřici závodníků. 

Už první den šampionátu se představily 
dvě naše sprinterky v rámci okresní štafety 
4 × 60 m. Jak Barbora Knapková, tak Adéla 
Cagášková zaběhly svůj úsek výborně, a i celko-
vý čas 31,42 s byl nejrychlejší letošní čas této 
štafety. Na víc jak 19. místo ale nestačil. I tak ale 
obě naše děvčata zanechala výborný dojem. 
Ve stejné disciplíně chlapců byl členem okres-
ní štafety Vít Krůza. Tato štafeta si kladla před 
sebe větší cíle než děvčata, když se chtěla 
dostat do elitní desítky. Těsně před šampioná-
tem ale byla oslabena kvůli zranění jednoho 
z členů štafety, který byl nahrazen na posled-
ní chvíli. To se nakonec projevilo na výsled-
ném čase 28,19 s. Přesto chlapci splnili svůj 
cíl a skončili celkově na 7. místě. Pro nás se to 
ukázalo jako nejlepší umístění hustopečského 
závodníka na šampionátu.

V neděli, druhý den mistrovství, se nejprve 

představil ve výškařském sektoru Jan Tančinec. 
Ten měl těsně před tímto závodem skvělou 
formu, kterou korunoval zlepšením osobní-
ho rekordu na 178 cm. I českým šampionátem 
procházel zprvu bez problémů. Všechny výšky 
až do 172 cm šel na první pokus, ale další 
postupná výška 176 cm už byla nad jeho síly. 
Celkově z toho bylo výborné 8. místo. Posled-
ní disciplínou celého mistrovství byla štafe-
ta žáků 4 × 300 m. Okresní štafetu rozbíhal 
opět hustopečský Vít Krůza, který předával na 
výborné třetí pozici. Další členové štafety však 
tuto pozici neudrželi a celá štafeta nakonec 
časem 2:36,59 min skončila na 8. místě. 

„Z pohledu hustopečské atletiky to byl 
vydařený šampionát,“ komentoval Mistrovství 
České republiky předseda atletického oddílu 
Zbyněk Háder. „Potěšila účast čtyř atletů, i když 
pouze jeden startoval v individuální disciplí-
ně. A taky nevozíme každý rok tři umístění do 
desítky.“

David Jankovec přivezl stříbro z Evropských 
her

Největší setkání atletické mládeže v Evropě 
se koná každý rok v nedalekém Brně. Evropské 
atletické hry mládeže se letos podívali závod-
níci z 18 zemí Evropy a v některých disciplínách 
se na startu sešlo i více jak 150 závodníků. Je 
potěšitelné, že ani letos jsme se mezi nimi 
neztratili a opět dovezli do Hustopečí i jednu 
medaili.

Nejúspěšnějším hustopečským závodní-
kem byl letos David Jankovec v kategorii star-
ší přípravky. První den her se blýskl výkonem 
421 cm a ze čtvrtého místa postoupil do fi nále. 
Druhý den měl David velmi nabitý. V rozběhu 
na 60 m mu jen o čtyři setinky sekundy unikl 
postup do fi nále, ale všechno si vynahradil 
v další disciplíně, kterou byl skok vysoký. Do 
výšky 132 cm měl v celé soutěži jen jednu opra-

vu a v té chvíli průběžně vedl. V té chvíli už byli 
v soutěži jen on a jeho soupeř ze Slovinska. Na 
další postupné výšce David třikrát shodil, kdež-
to jeho soupeř tuto výšku překonal na první 
pokus. Bylo tedy rozhodnuto, že David si domů 
odveze stříbrnou medaili. V následujícím 
dálkařském fi nále David ještě o 7 cm vylepšil 
svůj kvalifi kační výkon, ale zlepšili se i soupeři 
a tak 428 cm stačilo „jen“ na 6. místo.

Ve výškařském sektoru se nám na Evrop-
ských hrách tradičně dařilo. Jen těsně pod 
stupni vítězů skončil Jan Tančinec, kterého 
ale hodně potěšil nový osobní rekord 178 cm, 
kterým si pojistil účast na Mistrovství ČR. Na 
skvělém 14. místě se umístila Kateřina Eliášo-
vá a 15. místo vybojoval Samuel Kos. Dalšími 
úspěšnými závodníky byli Barbora Mrkvicová 
(300 m, 1 500 m), Barbora Gambasová (300 m); 
Nikola Bažantová (1 500 m), Miroslava Janke-
chová (60 m, 150 m), Vít Krůza (300 m, 100 m 
př.), Adéla Cagášková (60 m), Zora Potůčková 
(kriket), Karolína Stehlíková (oštěp, dálka), 
Vendula Seďová (800 m) a Lukáš Kubíček 
(dálka, 60 m).

-had-

Davidu Jankovcovi přišel mezi prvními pogratulovat 
i bývalý mistr Evropy ve skoku vysokém Sylvester 
Bednarek z Polska, kterého známe dobře 
z Hustopečského skákání.
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 12. 9. Sportovní stáj Valkýra je místem, které 
o letních prázdninách vyhledává mnoho rodi-
čů zvířátekchtivých dětí. Zdejší tábory s koňmi 
probíhají nepřetržitě celé prázdniny a děti se 
při nich dozví vše o péči a chovu nejen koní, ale 
i dalších zvířat, kterých je ranč plný.

A že je kontakt se zvířaty opravdu těsný, to 
jsme si ověřili i při rozhovoru, během které-
ho Jana Sigmundová popisovala běžný den 
na táboře. Do její odpovědi doslova vstoupil 
kůň a povalil naši kameramanku. Při natáče-
ní naštěstí nedošlo k žádnému zranění, a tak 
jsme se i dozvěděli, že zatímco dopoledne patří 
při táborech péči o zvířata a jízdám na koních, 
odpolední program zahrnuje spíše výtvarné 
aktivity, hry a výlety po okolí. Děti jsou rozděl-

ny do skupinek nezávisle na věku od 5 do 15 let 
a vzájemně si pomáhají. Většina z nich jezdí na 
tábory pravidelně a některé dokonce z hodně 
velkých dálek. „Letos již druhým rokem se 
našich táborů účastní děti až z Itálie, což je pro 
nás velmi zajímavé a máme z toho radost,“ 
svěřila se Sigmundová.

Pro děti jsou tábory na Valkýře jedním 
velkým dobrodružstvím, ale pro majitele jsou 
také velkou zátěží, protože kromě vedení 
táborů je potřeba zajistit také běžný provoz 
stájí. I proto už pomalu vyhlíží podzim, kdy se 
na ranč vrátí více klidu. „I když od září se nám 
opět rozjede jezdecká škola, takže úplně bez 
dětí to tu nebude nikdy,“ uvedla na pravou míru 
Sigmundová.

Sportovní kluby začaly s nábory dětí

Topinka a Dreits přivezli první medaile
Již v průběhu měsíce srpna opět začaly tréninky 
mládeže i dospělých v oddíle stolního tenisu.

Již na začátku září byly naplánovány první 
krajské turnaje mládeže, tak oddíl chce, aby 
mládež byla dobře připravena. V nastávající 
sezoně bude mít oddíl v soutěžích zapojena 
tři družstva dospělých a tři družstva mládeže. 
A družstvo mužů, které je nejlepším družstvem 
v celém Jihomoravském kraji, bude opět star-
tovat v první lize a jeho cílem je probojovat se 
mezi čtyři nejlepší celky, které budou hrát nově 
systém play-off o vítěze první ligy. B družstvo 
hraje krajskou soutěž a C družstvo mužů nejvyš-
ší okresní soutěž – okresní přebor první třídy.

V tomto družstvu budou dostávat šanci 
nejlepší z našich mladíků, aby získali maxi-
mum zkušeností v hraní s dospělými hráči. 

A a B družstvo mládeže bude startovat v okres-
ním přeboru první třídy a C družstvo v okres-
ním přeboru druhé třídy. Příležitost dostanou 
všichni mládežníci. Na začátku sezony přišlo 
do oddílu mnoho nových zájemců, moc nás 
tento zájem o stolní tenis těší a věříme, že děti 
u něho zůstanou a stane se jejich celoživotním 
sportem.

Již na prvním krajském turnaji mláde-
že v kategorii do 11 let obsadil Vojta Topinka 
třetí místo a Anastassia Dreits byla na turnaji 
do 17 let druhá. Začátek tedy víc než dobrý. 
Koncem září se již naplno rozběhnou i dlouho-
dobé mistrovské soutěže a celý kolotoč utkání, 
turnajů, přeborů se zastaví až v dubnu. Věříme, 
že sezona bude úspěšná.

Jan Matlach, předseda oddílu

Termíny domácích utkání FC Hustopeče
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kategorie od soupeř
neděle 1. 10. Dorost B 12.45 Brumovice

neděle 1. 10. Muži 15.30 Vel.Pavlovice B/Starovičky

sobota 14. 10. Starší žáci 9.00 Kobeřice/Šaratice

sobota 14. 10. Mladší žáci 10.45 Kobeřice/Šaratice

sobota 14. 10. Dorost A 13.00 Dubňany/Mutěnice

neděle 15. 10. Muži 15.00 Podivín

sobota 28. 10. Starší žáci 9.00 Valtice

sobota 28. 10. Mladší žáci 10.45 Valtice

sobota 28. 10. Dorost A 13.00 Krumvíř

neděle 29. 10. Muži 14.00 Charvátská N. V.

sobota 4. 11. Starší žáci 9.00 Dambořice

sobota 4. 11. Mladší žáci 10.45 Dambořice

sobota 4. 11. Dorost A 13.00 Dambořice

neděle 5. 11. Muži 14.00 Křepice
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Přijďte je ochutnat na Světový duel vín! 
Poslední vinařskou akcí na Hustopečsku 
a zároveň největší svého druhu v celé repub-
lice je již od roku 2008 Světový duel vín, který 
milovníkům nápoje králů dopřává unikátní 
možnost srovnat nejlepší tuzemská a zahra-
niční vína. 

V překrásných prostorách konferenčního 
sálu Hotelu Amande se v sobotu 18. 11. 2023
od 10 hodin odšpuntují láhve, které tým 
hustopečských vinařů pod vedením Miro-
slava Hrabala osobně přivezl ze všech koutů 
světa. „Překvapivě jedny z nejlepších vín jsou 
v poměrně dobré dojezdové vzdálenosti od 
Česka. Rakouské ryzlinky z Wachau, které na 
Duel vozíme pravidelně, to je záruka té nejlep-
ší kvality světového formátu. Nejmenší vinař-
ská oblast v Rakousku, za to nejznámější ve 
světě. Letos nabídneme „rýňáky“ od Pichlera, 

Knolla, Pragra, které jsou opravdu nenapo-
dobitelné. K degustaci jsme připravili stejné 
odrůdy i od méně věhlasných vinařů, jak jinak. 
Je to přece Duel, tak si je můžete porovnat,“ 
vybízí spokojený Hrabal, zakladatel unikátní 
vinařské akce. Z Rakouska se však můžete těšit 
i na Sauvignon blanc od Erwina Sabathi, jehož 
vinařství bylo dle Falstaffu hodnoceno jako 
nejlepší vinařství Rakouska pro rok 2022.

Meursault, Chambertin, Chambolle, 
Pommard, Montrachet, Chablis. Vína, jejichž 
názvy znají opravdoví fajnšmekři dokonale. 
Ne každému se však podaří je osobně ochut-
nat. „Francouzská vína nesmí na Duelu chybět 
nikdy, protože Francie je pro další státy velkým 
vzorem nejen co se výroby vína týká, ale i při 
samotném pěstování. I já sám si právě z Franci 
pokaždé přivezu nejen pár vzácných láhví, ale 
mnohem vzácnější poznatky a rozšíření obzo-

rů,“ chválí Hrabal francouzské kolegy.
Světový duel vín roku 2023 však kromě 

stálic vinařského nebe nabídne nabídne i vína 
poměrně neznámá. Třeba z Kréty, jejichž 
odrůdy i postup výroby jsou staré několik 
tisíc let. U červeného vína se jedná o odrůdy 
Mandilari a Kotsifali, u bílého Vilana. A právě 
víno z odrůdy Kotsifali z krétského rodinného 
vinařství Domaine Zacharioudakis můžete na 
letošním Světovém duelu vín ochutnat. „Letos 
bych rád vyzdvihnul i vína ze Slovinska, která 
na Duelu budeme mít poprvé, konkrétně 
z přímořské vinařské oblasti Kras. Ta je domo-
vem především červených vín. Typicky zde 
najdete místní specialitu TERAN, což je červe-
né víno vyráběné z odrůdy Refosco. Během 
zrání se jeho vlastnosti díky železitým slož-
kám přejatým z půdy zcela mění a postupně 
se začíná podobat jiným plným červeným 
vínům. Vyzrálý Teran se nazývá Teranton. Je 
to druh teranu, který se vyrábí pouze z nejlep-
ších hroznů vhodných pro víno špičkové kvali-
ty. Milovníci červených vín se určitě mají na co 
těšit," usmívá se Hrabal. 

Které víno vítězí u vás? Bílé? Červené? 
Suché? Sladké? Tuzemské? Zahraniční? Přijď-
te pokoštovat a udělejte si názor. V sobotu 
18. listopadu od 10 hodin v Hotelu Amande 
v Hustopečích!

-hrn-

HUSTOPEČE A VÍNO!
V sobotu 11. listopadu se bude připíjet Svatomartinským vínem
Podle prastaré tradice se se mohou lahve 
s mladým vínem otevřít až v den sv. Marti-
na, tedy 11. listopadu. Do té doby zraje víno 
v lahvích. Přestože se vždy jedná o krátkou 
dobu, vína získávají osobitý charakter a hlav-
ně svou typickou svěžest. Navíc bylo toto 
období vždy spojeno s předvánočním časem 
hodování a zábavy, proto vzniklo spojení – 
mladé víno a křupavá husa.

Oslavy Svatomartinských vín a husí na 
Dukelském náměstí vypuknou v 11 hodin 
dopoledne. K ochutnání bude všech šest 
schválených odrůd Svatomartinského: Müller 

Thurgau, Muškát Moravský, Veltlínské červené 
rané, Zweigeltrebe, Modrý Portugal a Svato-
vavřinecké. Nebude chybět ani svatomartin-
ská husa se zelím a knedlíkem. Návštěvníky 
přivítá sám svatý Martin, který dorazí na koni 
přesně v 11 hodin a 11 minut. Dobrou náladu 
podpoří cimbálová muzika. Mladá vína budou 
k ochutnání také v otevřených sklepech. Cena 
degustační sady činí 250 Kč, obsahuje sklenič-
ku, katalog a deset poukázek na vzorek vína, 
každá další poukázka stojí 25 Kč. Přijďte si 
letos poprvé ťuknout svatomartinským vínem.

-hrn-
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Procestovali svět a přivezli nejlepší vína
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VINAŘSKÝ KVÍZ

Soutěž o láhev svatomartinského vína
Správně vyplňte tento kvíz • přineste jej na Turistické informační centrum (do 27. 10.) • poté budete zařazeni do slosování a tři výherci získají po 
jedné láhvi svatomartinského vína • soutěž je pro starší 18 let.

Jméno:         Tel. kontakt:

Souhlasím s tím, že v případě výhry bude mé jméno zveřejněno v Hustopečských listech.                          Podpis:

1. Co je to agrafa?
a) drátěný košíček kolem zátky
b) speciální otvírák na šampaňské
c) koš na ochranu skleněného demižonu

2. Co je to sabráž?
a) druh sběru hroznů
b) potyčka ovíněných opilců
c) způsob otevírání lahví

3. Co je to kvevri?
a) keramická nádoba, 
 která se používá na výrobu vína
b) sušenky k vínu
c) starořecké pojmenování pro láhev

4. Co je to rmut?
a) stesk vinaře z nepovedeného ročníku
b) kvasící pomleté modré hrozny
c) rozemleté bobule révy vinné

5. Která odrůda nebyla vyšlechtěna vČR?
a) Pálava
b) Muškát moravský 
c)  Děvín

6. Jak se nazývá věda o víně?
a) enologie
b) révologie
c)  vínologie

7. Kdo je patron vinařů?
a) sv. Florián
b) sv. Urban
c) sv. Martin

8. Co se označuje slovem „barvířka“?
a) dívka, která podle pokynů vinaře
 provádí dekorativní výzdobu sklepa
b) typ vína, jehož skvrny lze z koberce
 odstranit pouze vystřižením
c) modrá odrůda révy vinné s vysokým 
 obsahem barviva

9. Kdo do ČR přinesl révu vinnou? 
a) český císař Karel IV.
b) Římané (Marcus Aurelius Probus)
c) francký kupec Sámo

10. Jaká je největší vinařská oblast vČR?
a) Velkopavlovická
b) Znojemská
c) Mikulovská

11. Jaká je největší vinařská obec vČR?
a) Mikulov
b) Velké Bílovice
c) Valtice

12. Jaká vína se vyrábí z modrých hroznů: 
a) červená
b) červená, růžová
c) červená, růžová, bílá

13. Při jaké minimální teplotě mohou být 
sbírána ledová vína?
a) –4 °C
b) –7 °C
c) –10 °C

14. Co jsou to matoliny?
a) pevné zbytkové produkty po vylisování

       hroznů (třapina, stopky, slupky)
b) semena
c) třapiny (zelené části hroznů)

15. Při jaké příležitosti dochází 
k tzn. sabragi (sabráži)?
a) při zrání šumivého vína
b) při lahvování šumivého vína
c) při otevírání šumivého vína

16. Jak nazýváme částečně zkvašený 
hroznový mošt?
a) klaret
b) druhák
c) burčák

17. Proč se s burčákem neťuká?
a) pověra o zkažení vína
b) aby nevybouchl
c) pověra o hnačce

18. Výraz „zaražená hora“ je: 
a) nikdo nesmí vstoupit do vinice/vinohradu
b) neúrodný vinohrad
c) začátek vinobraní

19. Burčákem se smí označovat pouze nápoj, 
který?
a) pochází z bílých hroznů
b) hrozny pochází z České republiky
c) pochází z jakýchkoliv hroznů

20. Z kterých odrůd se převážně vyrábí burčák?
a) Sauvignon, Sylvánské zelené, 
 Rulandské šedé
b) Pálava, Tramín červený, Rulandské bílé
c) Müller Thurgau, Irsai Oliver, 
 Muškát moravský

21. Od kdy se může vyrábět a prodávat vČeské 
republice burčák?
a) celoročně, stačí ho zamrazit
b) od 1.8.
c) od 1.9.

22. Co je to klaret?
a) víno růžové
b) speciální druh šumivého vína
c) bílé víno vyrobeno z modrých hroznů

23. Svatomartinským vínem se může poprvé 
připíjet: 
a) třetí čtvrtek v listopadu
b) 6. prosince na Mikuláše
c) 11. 11. v 11.00 hod.

24. Kdo byl sv. Martin?
a) vinař 
b) chovatel husí
c) voják, který se později stal biskupem

25. Proč se na sv. Martina pečou husy? Víte, 
která legenda je nejméně pravděpodobná/
pravdivá?
a)  první legenda praví, že se svatý Martin
 před svou volbou biskupem ze skromnosti
 skrýval v husníku, ale husy ho svým
 kejháním prozradily, což byl pádný důvod,
 aby skončily na pekáči
b) druhá legenda praví, že podzim souvisel
 i s tím, že se zabíjely husy, dělaly se poutě
 a svatomartinské trhy – a husa byla vždy
 tradičním pokrmem
c)  třetí legenda praví, že se objevil prasečí
 mor, tudíž se museli lidé spokojit s husami

Výherci zářijové soutěže o vstupenky na divadelní představení Maxipes Fík: Eliška Vedrová • Jan Stehlík • Adéla Zárubová.
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Usnesení ze 24. schůze Rady města 
Hustopeče konané dne 10. 8. 2023 v 

kanceláři starostky na MěÚ Hustopeče 

Usnesení č. 1/23/23: RM schválila program 

jednání dnešní RM. 

Usnesení č. 2/23/23: RM schválila objednávku 

znaleckého posudku na stanovení ceny 

pozemků na Tržnici (p.č. 1226/5, 1226/6, 

1226/22, 1226/23, 1226/24, 1226/64, 

1226/69, 1226/70, 1226/82 v k.ú. Hustopeče 

u Brna) v Hustopečích a nájemného z nich. 

Usnesení č. 3/23/23: RM bere na vědomí 

sdělení paní … ve věci užívání pozemků 

města Hustopeče.

Usnesení ze 25. schůze Rady města 
Hustopeče konané dne 22. 8. 2023 v 

kanceláři starostky na MěÚ Hustopeče 

Usnesení č. 1/25/23: RM schválila program 

jednání dnešní RM.

Usnesení č. 2/25/23: RM bere na vědomí 

možnost se připojit do programu Milostivé 

léto 3 a Index odpovědného úvěrování. 

Město nabídku nevyužije. 

Usnesení č. 3/25/23: RM bere na vědomí 

studii společnosti CTP na využití pozemku 

za Agrotecem. 

Usnesení č. 4/25/23: RM bere na vědomí 

návrhovou část strategického dokumentu. 

Na dokumentu se nadále pracuje.

Usnesení č. 5/25/23: RM schválila 

spolupráci města při zajištění a umístění 

mobilního informačního stánku projektu 

vysokorychlostních tratí. Reportáže v 

našich mediích budou zdarma, ostatní 

požadavky budou zpoplatněny podle 

ceníků.

Usnesení č. 6/25/23: RM bere na vědomí 

kontrolu plnění úkolů ke dni 22.08.2023.

Usnesení č. 7/25/23: RM schválila 

uzavření veřejnoprávní smlouvy o 

výkonu přenesené působnosti na úseku 

projednávání přestupků s obcí Kurdějov, 

IČ 65269951, se sídlem Kurdějov č.p. 1, 693 

01. Text smlouvy je přílohou tohoto zápisu. 

Usnesení č. 8/25/23: RM doporučuje ZM ke 

schválení Dodatek č. 4 ke zřizovací listině 

organizační složky Pečovatelská služba 

Hustopeče.

Usnesení č. 9/25/23: RM doporučuje ZM ke 

schválení Dodatek č. 1 ke zřizovací listině 

organizační složky Penzion Hustopeče.

Usnesení č. 10/25/23: RM schválila vyhlášení 

záměru prodeje vyhlášení záměru prodeje 

části městského pozemku na p.č. 1348/36, 

o výměře cca 12 m2, druh pozemku: 

zastavěna plocha a nádvoří, na ul. Kpt. 

Jaroše, v obci Hustopeče, v k.ú. Hustopeče 

u Brna. Pozemek se bude prodávat 

minimálně za cenu 2.800 Kč/m2, s tím, 

že žadatel uhradí zálohu ve výši 6.000 Kč 

na geometrický plán pro změnu obvodu 

budovy. V případě schválení prodeje 

konkrétnímu kupujícímu tento uhradí 

JEDNÁNÍ ZASTUPITELSTVA A RADY MĚSTA

CÍRKVE

Prázdniny rychle uběhly a už je tu nový škol-
ní rok. Než jsme ale opět zasedli do lavic, tak 
jsme se s ostatními dětmi z celého děkanátu 
potkali na táboře.

Letošní téma bylo Anděl Páně, tak jsme 
nasedli do autobusu a vydali se do nebe. Tam 
jsme potkali Petronela s Uriášem, kteří ve 

snaze pomoci lidem sebrali svatým jejich atri-
buty, které při jejich použití poničili. Za trest 
byli poslání na zem a my bohužel s nimi. Takže 
náš pobyt v nebi byl rychle u konce. Na zemi 
jsme se po marném pokusu proplížit se zpátky 
do nebe pustili do usmiřování svatých, kterým 
Petronel uškodil. 

Každý den jsme se dozvěděli něco o životě 
dvou svatých v podobě vtipné scénky a násled-
ně se pustili do her. Vyzkoušeli jsme si, jak 
svatý žil a pomáhali jsme v jejich zastoupení 
potřebným. Jako sv. Hedvika jsme chodili bosí, 
se sv. Františkem jsme udobřili vlka, stavěli věž 
se třemi okny pro sv. Barboru, bojovali proti 
pohanům se sv. Martinem a spoustu dalšího. 

Počasí nám také přálo a my měli možnost 
se osvěžit ve Vranovské přehradě. 

Když jsme si všechny svaté udobřili a už 
byli připraveni na návrat do nebe, čekalo nás 
nemilé překvapení. Zjevila se nám Panna 
Maria a oznámila nám, že musíme napravit 
škodu, kterou jsme způsobili. Předtím, než 
jsme začali s pomáháním, totiž Uriáš nabídl 
Petronelovi svou čertovskou mošnu a Petronel 
ji použil. Sice z ní nic užitečného nevytáhl, ale 
její použití některým lidem uškodilo. Nezbýva-
lo než se vybavit batůžkem se svačinou a vyra-
zit napravit škodu. Pak už naší cestě do nebe 
nic nebránilo a my mohli tento návrat oslavit 
mší svatou s předáváním odměn a následným 
závěrečným táborákem s opékáním špekáčků.

Tábor jsme si náramně užili a nám nezbý-
vá nic jiného než se těšit na další prázdniny, 
abychom se opět viděli a prožili spolu krásný 
týden plný zážitků. 

Účastník tábora

Na táboře jsme pomáhali Andělu Páně

ŘÍMSKOKATOLICKÁ FARNOST

Už nyní se těšíme na příští letní prázdniny a společné setkání. 
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spolu s prodejní cenou pozemku i další 

náklady spojené s převodem pozemku. 

Nabídka se týká pouze zastavěného 

pozemku. 

Usnesení č. 11/25/23: RM schválila uzavření 

Smlouvy o smlouvě budoucí o zřízení 

věcného břemene „Hustopeče, Smetanova, 

obnova NN, č. stavby HO-001040018364“ 

na pozemcích parc. č.105/13, 145/5, 146/1, 

146/2, 146/3, 147/1, 147/2, 284/1, 284/3, 

285/4, 285/5, 422/16, 474/3, 82, 84/2, k.ú. 

Hustopeče u Brna ve vlastnictví povinného 

města Hustopeče s budoucí oprávněnou 

z věcného břemene EG.D a.s., se sídlem: 

Lidická 1873/36, 602 00 Brno, IČ: 28085400 

za částku 40.300 Kč bez DPH na dobu 

neurčitou. 

Usnesení č. 12/25/23: RM předává do SK 

projektovou dokumentaci investora … 

na stavbu "Novostavba zubní ordinace s 

ubytováním pro lékaře, p.č. 5385/52, S10".

Usnesení č. 13/25/23: RM předává do SK 

projektovou dokumentaci investora … 

na stavbu "Novostavba RD na pozemku 

parc.č. 5385/64". 

Usnesení č. 14/25/23: RM předává do SK 

projektovou dokumentaci investora … 

na stavbu "Stavební úpravy a přístavba 

schodiště RD Údolní 11“. 

Usnesení č. 15/25/23: RM předává do SK 

projektovou dokumentaci investora …, 

Kaštanová 1519/11, Hustopeče na stavbu 

oplocení pozemku kolem RD.

Usnesení č. 16/25/23: RM předává do SK 

dokumentaci investora … na stavbu 

oplocení RD, Akátová parc.č. 4792/170, 

Hustopeče. 

Usnesení č. 17/25/23: RM předává do SK 

projektovou dokumentaci investora … 

na stavbu oplocení RD, Habrová parc.č. 

4792/252, Hustopeče. 

Usnesení č. 18/25/23: RM předává do 

SK upravenou žádost investora …, 

Akátová 1517/36, Hustopeče, o souhlas s 

oplocením části pozemku p.č. 4792/175 v 

k.ú. Hustopeče u Brna. 

Usnesení č. 19/25/23: RM doporučuje ZM ke 

schválení podání žádosti o bezúplatný 

převod pozemku 1226/50 vedený jako 

ostatní plocha, ostatní komunikace v 

katastrálním území Hustopeče u Brna od 

České republiky, Úřadu pro zastupování 

státu ve věcech majetkových. 

Usnesení č. 20/25/23: RM schválila vyhlášení 

záměru pronájmu části městských 

pozemků parc. č. 874/2 o orientační 

výměře 483 m2 vedený jako ostatní plocha 

a parc. č. 871/1 o orientační výměře 267 m2 

vedený jako zastavěná plocha a nádvoří v 

katastrální území Hustopeče u Brna. 

Usnesení č. 21/25/23: RM schválila uzavření 

pachtovní smlouvy na pozemky parc.č. 

5429/66, 5429/69, 5460/4, 5517/1 v k.ú. 

Hustopeče u Brna za částku 100 Kč/rok s 

Miroslavem Vodákem, IČ: 72378301, se 

sídlem Nerudova 11, 693 01 Hustopeče. 

Usnesení č. 22/25/23: RM schválila v souladu 

s § 48 zákona č. 134/2016 Sb., o zadávání 

veřejných zakázek, ve znění pozdějších 

předpisů (dále jen „zákon“) vyloučit 

účastníka, společnost HAZET s.r.o., se 

sídlem Olomučany 357, 67903, IČO: 

09481753, ze zadávacího řízení, z důvodu, 

že nesplnil podmínky účasti v zadávacím 

řízení na veřejnou zakázku dle § 37 odst. 

1 písm. a) zákona, tj. nedodržel zadávací 

podmínky veřejné zakázky stanovené 

zadavatelem dle § 28 odst. 1 písm. a) 

zákona. 

Usnesení č. 23/25/23: RM schválila oznámení 

o výběru nejvhodnějšího uchazeče na 

podlimitní veřejnou zakázku na stavební 

práce s názvem: Hustopeče – Inženýrské 

sítě za Generála Peřiny, 1.etapa, Ekostavby 

Brno, a.s., IČ: 46974687, se sídlem: U 

Svitavy 1077/2, 618 00 Brno s nabídkovou 

cenou 32.738.826,28 Kč bez DPH. 

Usnesení č. 24/25/23: RM schválila umístění 

uchazečů na dalších místech: umístění 

uchazečů na dalších místech dle 

nabídkových cen bez DPH: 

2.  33.670.000,00 Kč

3.  33.863.140,72 Kč

4.  33.894.408,13 Kč

5.  34.486.974,13 Kč

6.  34.512.231,19 Kč

7.  35.345.872,36 Kč

8.  35.516.400,00 Kč

9.  36.793.980,32 Kč

10.  37.329.205,29 Kč

11.  39.230.422,94 Kč

12.  39.729.649,37 Kč

13.  41.498.031,03 Kč

14.  44.800.000,00 Kč

Jeden uchazeč vyloučen.

Usnesení č. 25/25/23: RM schválila uzavření 

smlouvy o dílo na veřejnou zakázku na 

stavební práce ve zjednodušeném limitu 

se společností: Ekostavby Brno, a.s., U 

Svitavy 2, 618 00 Brno, IČ: 46974687, se 

sídlem: U Svitavy 2, 618 00 Brno za cenu 

32.738.826,28 Kč bez DPH.

Usnesení č. 26/25/23: RM schválila výzvu 

k podání nabídky na veřejnou zakázku 

malého rozsahu bez uveřejnění na 

stavební práce "Sociální zařízení pro 

amfi teátr v Hustopečích". 

Usnesení č. 27/25/23: RM schválila oslovení 

těchto uchazečů: 

1) STAVIKA s.r.o., J. Opletala 2403/10, 690 02 

Břeclav, IČ: 49432991 

2) H a S t, spol. s r .o., Havlíčkova 540/28, 693 

01 Hustopeče, IČ: 25325043 

3) I. Vyškovská stavební společnost, s.r.o., U 

vlečky 1054, 664 42 Modřice, IČ: 25588176 

4) JS - abacus s.r.o., Havlíčkova 613/32, 693 

01 Hustopeče, IČ: 26288591 

5) ESOX, spol. s r.o., Libušina třída 826/23, 623 

00 Brno, IČ: 00558010 

Usnesení č. 28/25/23: RM schválila složení 

výběrové komise pro posouzení a 

hodnocení nabídek pro veřejnou zakázku 

malého rozsahu "Sociální zařízení pro 

amfi teátr v Hustopečích" ... Náhradníci: …

Usnesení č. 29/25/23: RM schválila výzvu 

k podání nabídky na veřejnou zakázku 

malého rozsahu bez uveřejnění na 

stavební práce "Oprava fotbalových kabin 

v Hustopečích". 

Usnesení č. 30/25/23: RM schválila oslovení 

těchto uchazečů: 

1) STAVIKA s.r.o., J. Opletala 2403/10, 690 02 

Břeclav, IČ: 49432991 

2) H a S t, spol. s r .o., Havlíčkova 540/28, 693 

01 Hustopeče, IČ: 25325043 

3) I. Vyškovská stavební společnost, s.r.o., U 

vlečky 1054, 664 42 Modřice, IČ: 25588176 

4) JS - abacus s.r.o., Havlíčkova 613/32, 693 

01 Hustopeče, IČ: 26288591 

5) ESOX, spol. s r.o., Libušina třída 826/23, 623 

00 Brno, IČ: 00558010 

Usnesení č. 31/25/23: RM schválila složení 

výběrové komise pro posouzení a 

hodnocení nabídek pro veřejnou zakázku 

malého rozsahu "Oprava fotbalových 

kabin v Hustopečích" ... Náhradníci: …

Usnesení č. 32/25/23: RM schválila v souladu 

s § 48 zákona č. 134/2016 Sb., o zadávání 

veřejných zakázek, ve znění pozdějších 

předpisů (dále jen „zákon“) vyloučení 

účastníka, společnost STAVBY VANTO s.r.o. 

IČ: 28269314, se sídlem nám. Svobody 

362, 68 04 Kunovice ze zadávacího řízení, 

z důvodu, že nesplnil podmínky účasti v 

zadávacím řízení na veřejnou zakázku dle 

§ 37 odst. 1 písm. a) zákona, tj. nedodržel 

zadávací podmínky veřejné zakázky 

stanovené zadavatelem dle § 28 odst. 1 

písm. a) zákona. 

Usnesení č. 33/25/23: RM schválila oznámení 

o výběru nejvhodnějšího uchazeče na 

podlimitní veřejnou zakázku na stavební 

práce s názvem: Stavební úpravy 

venkovního koupaliště v Hustopečích, a to 

společnost KERAMO D-Dohorák s.r.o., IČ: 

27716104, se sídlem: Zahradní 583, 768 21 

Kvasice s nabídkovou cenou 14.329.667 Kč 

bez DPH. 

Usnesení č. 34/25/23: RM schválila umístění 

uchazečů na dalších místech: 

2) Vyškovská stavební společnost s.r.o., IČ: 

25588176, U Vlečky 1054, 664 42 Modřice, 

částka 15.740.994 Kč bez DPH 

3) IDS – Inženýrské a dopravní stavby 

Olomouc a.s., IČ: 25869523, Albrechtova 

229/21, Nová Ulice, 779 00 Olomouc, 

částka 21.939.000 Kč bez DPH 

4) MBR STAV s.r.o., IČ: 24206059, Malé 

náměstí 125, 500 03 Hradec Králové, 

částka 27.851.623 Kč bez DPH 

Usnesení č. 35/25/23: RM schválila uzavření 

smlouvy o dílo na realizaci veřejné zakázky 

– Stavební úpravy venkovního koupaliště 

v Hustopečích se společností KERAMO 

D-Dohorák s.r.o., IČ: 27716104, se sídlem: 

Zahradní 583, 768 21 Kvasice za částku 

14.329.667 Kč bez DPH. 

Usnesení č. 36/25/23: RM schválila zadání 
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zpracování veřejné zakázky na zhotovení 

oplocení části hřbitova z materiálu 3D/5 

mm panel bez práce, pouze materiál.

Usnesení č. 37/25/23: RM schválila uzavření 

smlouvy o poskytnutí reprodukčních 

práv k použití fotografi í kapličky pro 

projekt Cestami minulosti s Národním 

památkovým ústavem, státní 

příspěvkovou organizací, IČ 75032333, se 

sídlem Valdštejnské nám. 3, 118 01 Praha 

1 – Malá Strana, za cenu Kč 1.230 Kč. Text 

smlouvy je přílohou zápisu. 

Usnesení č. 38/25/23: RM schválila výzvu 

k podání nabídky na veřejnou zakázku 

malého rozsahu na stavební práce – 

Hustopeče- ul. Dvořákova, komunikace a 

chodník. 

Usnesení č. 39/25/23: RM schválila oslovení 

uchazečů pro podání nabídky na veřejnou 

zakázku – Hustopeče - ul. Dvořákova, 

komunikace a chodník 

1) SWIETELSKY stavební s.r.o., IČ: 48035599, 

Pražská tř. 495/58, 370 04 České Budějovice 

2) H a S t, spol. s r.o., IČ: 25325043, Havlíčkova 

540/28, 693 01 Hustopeče 

3) TD LKW s.r.o., IČ: 29380421, Mrštíkova 

13/15, 693 01 Hustopeče 

4) M – SILNICE a.s., IČ: 42196868, Husova 

1697, 530 03 Pardubice 

5) VHS Břeclav s.r.o., IČ: 42324149, Lidická 

3460/132, 690 03 Břeclav 

Usnesení č. 40/25/23: RM schválila komisi pro 

hodnocení nabídek na veřejnou zakázku – 

Hustopeče - ul. Dvořákova, komunikace a 

chodník: … náhradníci: 

Usnesení č. 41/25/23: RM schválila dodatek č. 

2 ke smlouvě o dílo – Nátěr části fasády ZŠ 

Nádražní Hustopeče a výměna parapetů 

se společností VS-build, s.r.o., IČ: 28312015, 

Družstevní 369, 664 43 Želešice za částku 

50.952 Kč bez DPH. 

Usnesení č. 42/25/23: RM schválila uzavření 

smlouvy o dílo na vyhotovení projektové 

dokumentace Rekonstrukce kuchyně ZŠ 

Komenského" od Ing. Libor Schwarz, IČ: 

10563229, Dlouhá 2, Hustopeče ve výši 

141.000 Kč bez DPH s termínem dokončení 

do 31.12.2023. 

Usnesení č. 43/25/23: RM schválila 

objednávku izolace střechy na přístavku 

ZUŠ Komenského u zhotovitele R&P izolace 

střech s.r.o., Medlov 216, IČ: 03139867 za 

nabídnutou cenu 123.260 Kč bez DPH. 

Usnesení č. 44/25/23: RM doporučuje ZM 

ke schválení vydání změny č. 5 územního 

plánu města Hustopeče.  

Usnesení č. 45/25/23: RM doporučuje 

ZM neschválení návrhu …, nar. …, … 

na pořízení změny Územního plánu 

Hustopeče, týkající se využití pozemku p. č. 

3213 v k. ú. Hustopeče u Brna pro výstavbu 

rodinného domu. 

Usnesení č. 46/25/23: RM doporučuje 

ZM neschválení návrhu DDK Bohemia 

s.r.o., 696 65 Petrov 448, IČO 2531704, 

zastoupené jednatelem Pavlem Ďurinou, 

na změnu ÚP Hustopeče, která se týká 

pozemků p. č. 4754/100, 4772/11, 4772/12, 

4754/113, 4754/114 a 4754/116 v k. ú. 

Hustopeče, pro výstavbu fotovoltaické 

elektrárny.

Usnesení č. 47/25/23: RM schválila zahájení 

prací na zajištění veřejné zakázky – 

Výměna výtahu Radnice. 

Usnesení č. 48/25/23: RM ukládá 

majetkoprávnímu odboru ve 

spolupráci se správou budov připravit 

zadávací dokumentaci na veřejnou 

zakázku "Výměna výtahu Radnice" v 

předpokládaných nákladech do 1.000.000 

Kč bez DPH. 

Usnesení č. 49/25/23: RM doporučuje ZM 

neschválení název ulice v pokračování 

ulice Nerudova. 

Usnesení č. 50/25/23: RM schválila podání 

žádosti na zrušení „Obytné zóny Okružní“ 

a s úpravou dopravního režimu v ulicích 

Okružní, Mírová. Realizace změny 

dopravního režimu budou provedeny 

vlastníkem komunikace za částku do 

výše 5.000 Kč bez DPH. Financování bude 

zajištěno rozpočtem města, položkou 208 

komunikace. 

Usnesení č. 51/25/23: RM schválila vyznačení 

celkem 29 parkovacích míst na komunikaci 

v ulici Družstevní, Hustopeče. Realizace 

vodorovného dopravního značení bude 

provedena společností SIGNEX Břeclav za 

částku 11.800 Kč bez DPH. Financování 

bude zajištěno rozpočtem města, položkou 

208 komunikace.  

Usnesení č. 52/25/23: RM schválila osazení 

dopravního značení – „Vodící tabule“ v 

zatáčce na komunikaci ulice Žižkova ve 

směru jízdy k nově budované nákupní 

zóně. Realizace dopravního značení 

bude provedena vlastníkem komunikace 

(Městem Hustopeče) za částku 6.426 Kč 

bez DPH. Financování bude zajištěno 

rozpočtem města, položkou 208 

komunikace. 

Usnesení č. 53/25/23: RM schválila žádost o 

stanovení místní úpravy provozu "Lékárna 

Hytych s.r.o., VDZ V12a Dukelské nám. 

před č.p. 100/29 dle zákresu. S podmínkou, 

že se bude realizovat na náklady žadatele. 

Usnesení č. 54/25/23: RM bere na vědomí 

přehled využití příjmu z radarů na 

budování a údržbu komunikací.  

Usnesení č. 55/25/23: RM schválila pořízení 

licencí SQL Server 2022 Standard Core 

dle vysoutěžené cenové nabídky od 

společnosti K-net Technical International 

Group, s.r.o., Olomoucká 170, Brno, IČ: 

47916745, za cenu 367.734 Kč bez DPH 

Usnesení č. 56/25/23: RM schválila pořízení 

licence Progress Flowmon ADS Standard 1Y 

Subscription prostřednictvím společnosti 

VISITECH a.s., Košinova 655/59, 612 00 

Brno za cenu 164.995 Kč bez DPH. 

Usnesení č. 57/25/23: RM schválila pořízení 

nového (ojetého) užitkového vozidla 

pro potřebu Městských služeb, pro 

zahradnickou skupinu. Vozidlo bude 

fi nancováno z položky, která byla v 

rozpočtu alokována jako spoluúčast pro 

nákup elektrovozidla. RM pověřuje p. … a 

p. … výběrem. 

Usnesení č. 58/25/23: RM schválila možnost 

využití vozidla VW Caddy z OS Penzion 

– Senior Doprava jako protihodnoty k 

pořizovanému vozidlu pro Městské služby. 

Usnesení č. 59/25/23: RM doporučuje ZM 

ke schválení s účinností od 01.01.2024 

Obecně závaznou vyhlášku města 

Hustopeče o místním poplatku za obecní 

systém odpadového hospodářství Obecně 

závaznou vyhlášku města Hustopeče 

místním poplatku za užívání veřejného 

prostranství Obecně závaznou vyhlášku 

města Hustopeče místním poplatku z 

pobytu Obecně závaznou vyhlášku města 

Hustopeče o místním poplatku ze psů 

texty OZV jsou přílohou zápisu. 

Usnesení č. 60/25/23: RM ukládá MPO 

připravit návrh smlouvy pro "stánkaře", 

která bude zohledňovat cenu dle OZV 

o záboru veřejného prostranství, ale i 

případnou spotřebovanou elektrickou 

energii potřebnou pro provozování stánku. 

Dtto platí i pro smlouvy na akce pořádané 

městem (Burčákové slavnosti apod.). 

Usnesení č. 61/25/23: RM doporučuje ZM 

ke schválení Obecně závaznou vyhlášku 

města Hustopeče o stanovení koefi cientu 

pro výpočet daně z nemovitých věcí. 

Usnesení č. 62/25/23: RM bere na vědomí 

informace k žádostem o dotace spolků. 

Usnesení č. 63/25/23: RM bere na vědomí 

možnosti opravy číselníků věžních hodin. 

Bude provedena pouze oprava stávajících 

číselníků.

Usnesení č. 64/25/23: RM schválila Uzavření 

smlouvy o poskytnutí služeb – na 

dodávku, instalaci a obsluhu ozvučení 

a osvětlení na Burčákových slavnostech 

2023 v Hustopečích s Jiřím Jelínkem se 

sídlem Dukovany 293, 675 56 Dukovany, 

IČ 67034527 za cenu 151.250 Kč vč. DPH.

Usnesení č. 65/25/23: RM schválila uzavření 

smlouvy o poskytnutí služeb – na zajištění 

zastřešení pódia včetně technického 

dohledu v průběhu akce, stavbu přípravny 

pro účinkující, nášlapných zábran včetně 

jejich umístění dle pokynů pořadatele, 2 

ks LED obrazovek a kamer, včetně jejich 

obsluhy Burčákových slavnostech 2023 v 

Hustopečích fi rmou black Maschine s.r.o. 

se sídlem Nikolčice 222, 691 71 Diváky, IČ 

28295692 za cenu 148.225 Kč vč. DPH. 

Usnesení č. 66/25/23: RM schválila uzavření 

smlouvy o propagaci a reklamní 

spolupráci na Burčákové slavnosti 2023 s 

fi rmou Kaufl and Česká republika v.o.s. se 

sídlem Bělohorská 2428/203, 169 00 Praha 
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ne 24. 9.–29. 10.
Magická jižní Morava – výstava 
fotografií Ing. Zdeňka Bažanta. 
Městské muzeum a galerie.

ne 1. 10.

1
0

.0
0 Bastard Session – jam freestyle 

koloběžek. Akce na vlastní zodpovědnost, 
Skatepark v ul. Šafaříkova (areál CVČ 
Pavučina).

út 3. 10. 6
.0

0

Zájezd Ostřihom, Visegrád  
a Szentendre – pořádá Muzejní 
spolek Hustopeče (muzeum@
hustopece.cz, 519 413 849). 

st 4.–30. 10.
Výstava fotografií Martina Valného 
– Městská knihovna.

čt 5. a 19. 10. 9
.3

0 Habsburkové bez trůnu – A3V, 
Městská knihovna.

čt 5.–7. 10.

Burčákové slavnosti – tradiční 
třídenní oslavy sladkého bouřlivého 
moku provází originální dávka 
humoru a recese. Součástí programu 
je jarmark a hudební vystoupení 
(Xindl X, Marie Rottrová, INEKAFE…). 
Předprodej vstupenek online  
(www.kinohustopece.cz) nebo v TIC 
Hustopeče. Více informací:  
www.burcakoveslavnosti.cz,  
Dukelské náměstí.

so 7. 10.

9
.0

0 Krajský přebor volejbalu dívek 
U16A – Městská sportovní hala.

so 7. 10.

1
2

.0
0

Národní soutěž vín – přijďte ochutnat 
téměř 800 vzorků vín 
z Velkopavlovické podoblasti. 
K poslechu zahraje CM Kasanica, 
Amande Hotel.

čt 12. 10.

1
7

.0
0 Irsko, Wales a Londýn – cestopisná 

přednáška manželů Hořínkových. 
Městská knihovna.

pá 13. 10.

1
9

.3
0

Nemalé pátky v kinokavárně – 
vystoupí Duo Vojtěch Svatoš a Hanka 
Pregrtová (popové písně a balady). 
Vstupné 120 Kč (studenti a senioři  
80 Kč).

so 14. 10. 9
.0

0 Krajský přebor volejbalu dívek U18 
– Městská sportovní hala.

so 14. 10. 9
.0

0

Kvaš a základy krasopsaní – výtvarný 
workshop. Cena za osobu 900 Kč, více 
informací a přihlašování www.
pavucinahustopece.cz. CVČ Pavučina.

ne 15. 10.

1
5

.0
0 Maxipes Fík – dětské divadelní 

představení. Vystoupí divadlo Krapet, 
vstupné 150 Kč. Kinosál.

kulturní a společenský kalendář

města Hustopeče

10 2
0

2
3

In
ze

rc
e

In
ze

rc
e
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Sledujte reportáže on-line
vysíláme na YouTube 

Mějte informace z první ruky
jsme s vámi na Facebooku 

Mestohustopece
jsme s vámi na Instagramu

Kontakt:

Turistické informační centrum  Hustopeče

Dukelské nám. 15, tel.: 530 351 418/419

hustopece.cz ∙ kinohustopece.cz

pá 3.–5. 11.

Šmardovo sousedské divadlo – 
program a vstupenky na www.
kinohustopece.cz. Nesoutěžní přehlídka 
amatérských divadelních spolků, kinosál.

so 11. 11. Svatomartinské slavnosti – Dukelské 
náměstí.

so 28. 11.

1
0

.0
0 Světový duel vín – vstupné v předprodeji 

1 900 Kč, na místě 2 100 Kč. Hotel Amande.

Připravujeme:

SVOZ SEPAROVANÉHO ODPADU
∙ papír, plast, nápojové kartony: 3. 10.
∙ bioodpad: 9. a 23. 10. 
Sběrný dvůr: areál Technických služeb Hustopeče, Nádražní 35
Slouží k likvidaci jiných druhů odpadů.

pondělí 14.00–18.00 pátek 14.00–18.00
středa 08.00–12.00 sobota 09.30–18.00

SVOZ KOMUNÁLNÍHO ODPADU – Hantály a. s. V. Pavlovice
2., 16. a 30. 10.

ne 15. 10.

1
5

.0
0 Drakiáda - u rozhledny v mandloňových 

sadech.

út 17. 10.

Jihomoravské šibenice ve světle 
archeologických výzkumů – 
přednáška prof. PhDr. Josefa Ungera, 
CSc. Městské muzeum a galerie.

st 18. 10.

1
6

.0
0 Autorské čtení Martiny Suntychové 

a Oldřicha Damborského – Městská 
knihovna.

pá 20. 10.

8
.3

0
 a

 1
0

.0
0

O Balince, dobrém štěněti – 
představení pro děti MŠ a ZŠ, kinosál.

so 21. 10. 9
.0

0 Krajský přebor volejbalu dívek 
U16B – Městská sportovní hala.

so 21.–26. 10.
Rekondiční pobyt v hotelu MAS*** 
- pořádá Svaz tělesně postižených 
(defeldovab@seznam.cz).

so 21. 10.

1
5

.0
0 TJ AGROTEC Hustopeče A – Elizza 

Praha – zápas I. ligy mužů ve stolním 
tenise. Městská sportovní hala.

ne 22. 10.

1
0

.0
0 TJ AGROTEC Hustopeče A – 

Mnichovo Hradiště – zápas I. ligy mužů 
ve stolním tenise. Městská sportovní hala.

ne 22. 10.
Misijní neděle – po mši svaté misijní 
koláč na podporu misií. Kostel sv. Václava a 
sv. Anežky České.

ne 22. 10.

1
9

.3
0

Sylvie – divadelní představení. Hrají: 
Ondřej Volejník/Otakar Brousek ml., Klára 
Cibulková/Miluška Bittnerová, Anna 
Stropnická/Jaruška Košková, Václav Werner 
Kraus. Vstupné 380 Kč, kinosál.

FILMOVÝ FESTIVAL DISNEY100
Termín konání: 26.–29. 10. 2023

animovaných klasik z dílny Walta Disneyho

 čt 26. 10.  15.00 Na vlásku
 pá 27. 10.  15.00  Ledové království
 so 28. 10.  15.00  101 Dalmatinů
  (z roku 1961, v ČR uveden v roce 1995)

 ne 29. 10.  15.00 Lví král (1994)
MINISTERSTVO OBRANY

Cesta světla
Vojenský umělecký soubor ONDRÁŠ 

Předprodej vstupenek od 1. 11. 2023, informace: 
Turistické informační centrum Hustopeče

Dukelské nám. 42/15 tel.: 530 351 418
on-line předprodej: www.kinohustopece.cz

10n
ed

ěl
e

p
ro

si
n

ce kinosál
HUSTOPEČE

18.00    

Adventní 
koncert
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SPOLEČENSKÁ RUBRIKA

Jubilanti v srpnu 2023
3. 8. 1943 Růžena Siglová
5. 8. 1933 Eva Šponerová
6. 8. 1938 Marie Růžičková

18. 8. 1938 Ludmila Konečná
29. 8. 1933 Marta Šopfová

Zpracovala: Simona Procházková, komise obřadů a slavností

Blahopřání

Poděkování

23. září oslavila naše maminka, babička 
a prababička paní Božena Pšenčíková 80 let. 

Naše milá babičko, jsi naše sluníčko, 
přejeme Ti hlavně zdravíčko.
Ať jsi stále čupr, babi, 
máme Tě moc všichni rádi!
Rodina Idesova, Sedláčkova, Málkova a Grégrova.

Dne 10. října 2023 se dožívá krásného životního 
jubilea paní Libuše Wechová.

Všechno nejlepší, hodně štěstí, zdraví a neutuchajícího 
optismu přejí manžel a děti s rodinami.

Děkuji všem bezpečnostním a záchranným složkám za záchranu při 
pádu do studny a svému kamarádovi Vaškovi  Bártlovi za správnou 
navigaci záchranných složek k místu události. 

Ladislav Vašíček

V sobotu 4. 11. bude Vítání občánků, v případě zájmu se mohou rodiče nahlásit na matrice do 20. 10. 2023.

ŘÁDKOVÁ INZERCE
▲ Děda na výpůjčku – nabízím hlídání dětí. 

Krátkodobé i dlouhodobé. V případě potře-
by i vyzvednutí ze školky, školy aj. 
Tel.: 774 898 457.

▲ Nabízím rytí zahrady,
tel.č.: 720 114 653, ( 250,- Kč/hod.)

▲ Chovatelská stanice – Happy Bed Warrior 
nabízí k prodeji 5 pejsků Stafordšírského 
bulteriéra s PP. Kontakt 739 983 340. 

INZERCE

6, IČ 25110161. 

Usnesení č. 67/25/23: RM odkládá uzavření 

nájemní smlouvy na umístění kolotočů 

na hustopečské hody pro rok 2024. RM 

požaduje doložit reference od nových 

uchazečů o provozování.

Usnesení č. 68/25/23: RM schválila odpuštění 

platby za pronájem kinokavárny za měsíce 

říjen, listopad a první polovinu prosince 

2023, paní Haně Jaborníkové, bytem .... 

Odpuštění je z důvodu částečné úhrady 

škody způsobené výpadkem elektrického 

proudu v budově kina, který zapříčinil 

znehodnocení uložených potravin. 

Usnesení č. 69/25/23: RM schválila úpravu 

ceny zvýhodněného nájemného za 

pronájem sálu Společenského domu na 

ul. Herbenova z 90 Kč/hod. na částku 150 

Kč/hod. s účinností od 01.09.2023. Tato 

částka platí pro všechny dříve schválené 

zvýhodněné částky, které jsou nižší než 

150 Kč/hod. 

Usnesení č. 70/25/23: RM schválila přidělení 

bytu č. 29 na adrese Svat. Čecha 174/3, 

Hustopeče, do nájmu paní …, nar. 

…, trvale bytem …, od 01.09.2023 do 

31.08.2024. 

Usnesení č. 71/25/23: RM schválila nájemní 

smlouvu k bytu č. 29, na adrese Svat. 

Čecha 174/3, Hustopeče, uzavřenou mezi 

městem Hustopeče a …, nar. …, trvale 

bytem …, a to s platností od 01.09.2023 

do 31.08.2024. Text smlouvy je přílohou 

zápisu.

Usnesení č. 72/25/23: RM schválila odměny 

ředitelům příspěvkových organizacích. 

Tabulka s výší a zdůvodněním je přílohou 

zápisu.   

Usnesení č. 73/25/23: RM ukládá prověřit 

situace vzniku parkoviště/úložiště 

materiálu na ploše po Svářečské škole.

Usnesení č. 74/25/23: RM ukládá MPO 

zajistit přítomnost investičních techniků 

na jednáních ZM, aby byli k dispozici pro 

zodpovězení případných technických 

dotazů.

Usnesení č. 75/25/23: RM schválila 

podporu provozu „školního autobusu 

ve formě příspěvku na roční jedno 

pásmovou jízdenku, ve výši 500 Kč na 

jednu permanentku a dítě. S podmínkou 

věku dítěte do 18 let, trvalého bydliště 

v Hustopečích a čestného prohlášení o 

navštěvování školy dítětem v Hustopečích" 

pro školní roky 2023/2024, 2024/2025, 

2025/2026.

Plná verze zápisu a usnesení rady města 

jsou k nahlédnutí v Kanceláři tajemníka  

Městského úřadu Hustopeče
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Na stránkách Hustopečských listů můžete uveřejnit 
blahopřání, vzpomínky a poděkování. 

Text a foto můžete zaslat na: tupa@hustopece.cz, tel.: 530 351 412

Kdo v srdcích žije, neumírá.

Dne 10. září 2023  tomu byly 4 roky kdy nás navždy 
opustil syn, bratr, pan Zoltán Šiling.

S láskou vzpomínají rodiče, bratr Pavel s rodinou, sestra 
Dagmar s rodinou.

Dne 6. října uplyne 5. smutné výročí, kdy nás opustil 
pan Jindřich Povolný.

S tichou vzpomínkou dcera s rodinou.

Roky běží, dál si plynou, vzpomínky snad nezahynou.

Dne 14. října vzpomeneme 7. smutné výročí úmrtí 
pana Josefa Přibyla.

Stále vzpomíná manželka a syn s rodinou.
Děkujeme všem, kteří vzpomenou s námi.

Scházíš nám, ale v srdcích a vzpomínkách jsi stále 
s námi …

Dne 22. října vzpomeneme 11. smutné výročí, 
kdy nás navždy opustila paní Marta Kotonová.

Nikdy nezapomeneme na toho, koho máme rádi. 
Nikdy nezapomeneme na toho, který nám moc schází. 
Děkujeme všem, kteří vzpomenou s námi. 
S láskou manžel, děti a brácha. 

Každičká vzpomínka, smutný je vzdech,
navždy zůstaneš v srdcích nás všech.

Dne 20. října uplyne už 6 let, kdy nás opustil 
pan Anton Pařil.

S láskou a vděčností vzpomínáme a nikdy 
nezapomeneme. Děkujeme všem, kteří vzpomenou 
s námi.

To, že čas rány hojí, je jen pouhé zdání,
stále je v srdci bolest a tiché vzpomínání.

Dne 24. října to bude 13 let co nás opustil 
a 16. listopadu by se dožil 80 let pan Jan Krajíc
z Hustopečí.

S láskou vzpomíná manželka a dcery s rodinami, 
vnoučátka a pravnoučátka.

Dne 2. října si připomínáme 6. smutné výročí úmrtí 
pana Vladimíra Kožnara.

Vzpomínají manželka Libuše, synové Ivo a Radek 
s rodinami.

Dne 11. října to bude už 20 let, kdy nás navždy 
opustila naše milovaná maminka Marie Mrkvicová.

S láskou v srdci stále vzpomínají dcery, vnoučata 
a pravnoučata.

Dotlouklo srdce, umlkl hlas, 
tak rád měl práci, život i nás …

Dne 18. října si připomeneme 2. smutné výročí 
úmrtí pana Josefa Krejčiříka a zároveň 31. října jeho 
nedožité 80. narozeniny.

S láskou vzpomínají manželka a dcery s rodinami.

Odešel jsi náhle, nikdo to nečekal,
Osud to chtěl, jen to moc uspěchal.

Dne 19. října by se dožil 52 let pan Ladislav Sadílek.

S bolestí a láskou vzpomínají Kristýna, Tomášek, 
Viktorek, maminka a bratr s rodinou.

Dne 21. října si připomeneme 4. smutné výročí úmrtí 
pana Antonína Sůkala.

S láskou vzpomínají manželka a děti s rodinami.

Vzpomínky



pátek 3. listopadu 2023 v 19.30 

ZASE TI TUPITELÉ
Divadelní ochotnický spolek KADET Starovičky

sobota 4. listopadu 2023 v 19.30

OD SILVESTRA DO SILVESTRA
Divadelní spolek Amadis Brno

neděle 5. listopadu 2023 v 10.00

TŘI ÚKOLY PRO MARUŠKU
Pohádkové představení pro děti.

Ochotnický soubor bratří Mrštíků Hrušovany u Brna

neděle 5. listopadu 2023 v 19.30

ŠŤOVÍK, PEČENÉ BRAMBORY
Divadelní soubor FOOR Hustopeče

Předprodej vstupenek, informace: 
Turistické informační centrum Hustopeče
Dukelské nám. 42/15 tel.: 530 351 418
on-line předprodej: www.kinohustopece.cz
Vstupné 130Kč, studenti, důchodci 80 Kč.
Vstupné na pohádku 80 Kč.
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